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رئیس ستاد انتخابات کشور گفت: بر اساس پیش بینی ها ۶۵هزار شعبه 

در انتخابات ۱۱ اسفند ایجاد می شود و در این راستا همه زیرساخت ها 

امروز،  صبح  شاهچراغی  است.سیدمحمدتقی  آماده  و  شده  فراهم 

پنجشنبه، در جمع خبرنگاران در بوشهر با بیان اینکه امکانات لازم برای 

برگزاری انتخابات در استان بوشهر فراهم است اظهار داشت ...

09391899871

چاپ کتاب های شما از یک نسخه تا صد هزار نسخه

صفحه آرایی و طراحی کتاب، مجله و نشریات، 
بروشور و ... پذیرفته می شود

انتشارات شروع
انتشارات شروع

 شاهچراغی: 

منتظر نظر شورای نگهبان برای انتخابات 

الکترونیکی هستیم
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مدیرکل گمرک بوشهر با اشاره به اینکه در ۸ ماه امسال افزون بر ۲۰ میلیون تن کالا 

از گمرکات ۱۴ گانه استان صادر شده است گفت: این کالاها به ۴۹ کشور صادر شده 

است. علی سلیمانی در نشست کارگروه صادرات غیرنفتی استان بوشهر با اشاره 

به فعالیت 14 گمرک استان بوشهر در عرصه تجارت دریایی اظهار داشت: خدمات 

به بازرگان و فعالان اقتصادی در گمرکات استان بوشهر به صورت شبانه روزی انجام 

می شود.وی از صادرات 20 میلیون و 452 هزار تن کالا از گمرکات استان خبر داد 

و گفت: در 8 ماه سال جاری از طریق از گمرکات 14 گانه استان بوشهر به 49 کشور 

مختلف کالا صادر شده است.....

سرپرست هیات جودو استان بوشهر گفت: با میزبانی این استان، مسابقات جودو 

قهرمانی انتخابی تیم ملی بزرگسالان روزهای ۳۰ آذر تا ۲ دی ماه در مجموعه ورزشی 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد "عالیشهر" بوشهر برگزار می شود. به گزارش ایرنا " محمد 

بلوطی " روز چهارشنبه در نشست خبری با رسانه ها در سازمان خبرگزاری جمهوری 

اسلامی مرکز بوشهر اظهار کرد: ۵۰۰ ورزشکار و کادر اجرایی در این رقابت ها شرکت 

خواهند کرد. وی اضافه کرد : این رویداد ملی در رشته جودو برای نخستین بار در 

رده بزرگسالان در هفت وزن برگزار می شود. سرپرست هیات جودو استان بوشهر 

افزود: ....

 صادرات ۲۰ میلیون تن  کالا از 
گمرکات استان بوشهر به ۴۹ کشور

 برگزیدگان 
مسابقات ملی 

مهارت در استان 
بوشهر معرفی شدند

 طراحی ساخت باغ موزه 
دفاع مقدس در اراضی

 ۶ هکتاری ساحل بوشهر

آغازروندتحویلدستگاههایاحرازهویتالکترونیکیبهاستانها

حماسهاقتصادیدرپارسجنوبی
  درآمد ۱۰ میلیون دلاری روزانه هر پالایشگاه گاز

خسارت بر اثر 
وقوع گردباد 

شدید در جنوب 
استان بوشهر

بوشهر بالاترین 
میزان تخلیه و 
بارگیری بنادر 

کشور دارد

۳ ملی پوش 
بوشهری در جمع 

معرفی بهترین های 
فوتبال ساحلی 
جهان قرار گرفتند

بوشهر میزبان مسابقات جودو 
انتخابی تیم ملی بزرگسالان شد
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چاپ کتاب های شما از یک نسخه 
تا صد هزار نسخه

انتشارات شروع

صفحه آرایی و طراحی کتاب، 
مجله و نشریات، بروشور و ... 

پذیرفته می شود

09391899871

خبـــــــر
خبرخبــــر

خبــــــر

خبر

مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان 

بوشهر از طراحی ساخت باغ موزه دفاع مقدس در اراضی ۶ 

هکتاری ساحل بوشهر خبر داد و گفت: در سفر دوم رئیس 

جمهور به بوشهر ۳۵ میلیارد تومان برای ساخت باغ موزه دفاع 

مقدس تصویب شد.

سرهنگ پاسدار علیرضا غریبی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 

در بوشهر با اشاره به تشییع 5 شهید گمنام دفاع مقدس در 

بوشهر اظهار داشت: همزمان با سالروز شهادت حضرت فاطمه 

زهرا )س( 26 آذر 5 شهید گمنام 8 سال دفاع مقدس در بوشهر 

تشییع می شود.وی با بیان اینکه این شهدا صبح روز یکشنبه 

آینده از بسیج مرکزی تا گلزار شهدای بهشت صادق علیه السلام 

بوشهر بر روی دستان مردم قدرشناس بوشهر تشییع می شود 

خاطرنشان کرد: برای خاکسپاری این شهدا به نقاط تعیین 

شده منتقل می شود.مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 

در  شهید   5 این  کرد:  اضافه  بوشهر  استان  مقدس  دفاع 

روستا های دهقاید و بوشکان دشتستان، شهرک پردیس جم، 

روستای آبطویل بوشهر و روستای گلکی شهرستان تنگستان 

این نقاط دفن می شوند.سرهنگ غریبی  از تشییع در  پس 

یادمان شهدای گمنام دفاع مقدس در استان بوشهر را مورد 

اشاره قرار داد و تصریح کرد: با دفن این 5 شهید در مجموع 75 

نقطه استان بوشهر میزبان 173 شهید گمنام است.وی با بیان 

اینکه تاکنون بیش از 270 برنامه در استقبال از این 5 شهید 

گمنام در شهرها و روستاهای استان بوشهر برگزار شده است 

گفت: از 15 آذر که شهدای گمنام وارد فرودگاه بوشهر شدند 

برنامه محفل با شهدا در نقاط استان برگزار شد که تا زمان دفن 

این شهدا برنامه ها ادامه دارد.

مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان 

بوشهر با بیان اینکه مردم این استان دارای 5 قرن قدمت در 

مبارزه با استعمار و استکبار است تصریح کرد: استقبال پرشور 

مردم استان بوشهر از شهدای گرانقدر نشان از نهادینه شدن 

فرهنگ ایثار و شهادت است.سرهنگ غریبی در ادامه با اشاره 

به ساخت باغ موزه دفاع مقدس در بوشهر تصریح کرد: با 

توجه به اینکه استان بوشهر در 8 سال دفاع مقدس در سه 

جبهه زمینی، هوایی و دریایی با دشمن بعثی در جنگ بود 

ساخت باغ موزه دفاع مقدس در ساحل مورد تاکید استاندار و 

فرماندهان نیروهای مسلح استان بوشهر قرار گرفت.

ترخیص   ۱۸۷ از  پارس  ویژه  منطقه  سازمان  مدیرعامل   

ماشین آلات سنگین و نیمه سنگین رسوبی در گمرک این منطقه 

پس از حدود ۱۰ سال خبر داد.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از عسلویه، سخاوت اسدی صبح 

امروز در جمع خبرنگاران در عسلویه با اشاره به ترخیص تجهیزات 

رسوبی در گمرک منطقه ویژه پارس اظهار داشت: در این راستا با 

تلاش های انجام گرفته اقدامات لازم برای ترخیص ماشین آلات 

سنگین، نیمه سنگین و تجهیزات خارجی پیمانکاران و فعالین 

اقتصادی از گمرک منطقه ویژه پارس فراهم شد.

وی اضافه کرد: پس از رایزنی گسترده با وزارت نفت، وزیر نفت 

پیگیری ترخیص این ماشین آلات را از طریق هیئت دولت در 

دستور کار قرار داد تا سرانجام با تصویب هیئت وزیران، زمینه 

آزادسازی آنها فراهم شد.

اساس  بر  داد:  ادامه  پارس  ویژه  منطقه  سازمان  مدیرعامل 

ابلاغ معاون اول رئیس جمهور، قرار است تعداد 187 دستگاه 

ماشین آلات سنگین و نیمه سنگین و همچنین تجهیزات خارجی 

که حدود یک دهه در انبارها و باراندازهای منطقه ویژه پارس 

خاک می خورند ترخیص شود و در صنعت مورد استفاده قرار 

بگیرند.اسدی از وزیر نفت به دلیل پیگیری مستمر برای تصویب 

ترخیص این ماشین آلات در هیئت وزیران قدردانی کرد و از 

آن به عنوان اقدامی مهم در راستای کمک به صنعت در منطقه 

فلاحتیان، معاون برنامه ریزی وزیر نفت نیز قدردانی کرد.ویژه اقتصادی انرژی پارس عنوان کرد. وی همچنین از هوشنگ 

ترخیص ۱۸۷ دستگاه ماشین آلات سنگین رسوبی 
از گمرک منطقه ویژه پارس

اعزام 5 هزار دانش آموز بوشهری به مناطق عملیاتی دفاع مقدس
مدیرکل آموزش و پرورش استان بوشهر از اعزام ۵ هزار دانش آموز استان بوشهر به مناطق عملیاتی دفاع مقدس خبر 

داد و گفت: تا پایان امسال ۱۰ هزار دانش آموز استان بوشهر به جبهه های عملیاتی ۸ سال دفاع مقدس اعزام می شوند 
و تاکنون ۵۰ درصد آن محقق شده است. 

 طراحی ساخت باغ موزه دفاع مقدس در اراضی ۶ هکتاری ساحل بوشهر
 انسان مؤمن باید تلاش کند تا 
خداباوری و فهم عمیق از دین در 

جامعه نهادینه شود

  نماینده استان بوشهر در مجلس خبرگان رهبری با بیان 

اینکه انسان مؤمن باید تلاش کند تا خداباوری و فهم 

عمیق از دین در جامعه نهادینه شود، گفت: اگر کسی باور 

و ایمان قلبی برایش ایجاد شود، هر قدر طوفان و باد 

سخت باشند مانند کوه استوار خواهند ماند.

در  امروز  صبح  حسینی بوشهری  سیدهاشم  آیت الله   

مراسم دعای ندبه در جمع مردم شهرستان دیلم با اشاره 

به اینکه انسان مؤمن در عصر غیبت وظایفی برعهده 

دارد، اظهارداشت: عصر کنونی دوران بسیار سخت و 

دشواری است، از این جهت که معاندین و مخالفین دین 

درصدد هستند فضای جامعه را از دین خالی کنند و نوعی 

دین زدایی و شبهه در جامعه ایجاد و فضای جامعه را به 

فضایی مسموم تبدیل کنند.

وی با بیان اینکه دشمنان با مشاهده آثار اسلام و انقلاب، 

بیشتر  به گذشته  برای دین زایی نسبت  آنان  جدیت 

می شود ، گفت: آنان تلاش می کنند تا بین مردم از یک سو 

و بین باورهای دینی از سویی دیگر جدایی ایجاد کنند.

نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری با اشاره اینکه انسان 

مؤمن باید تلاش کند تا خداباوری و فهم عمیق از دین در 

جامعه نهادینه شود، عنوان کرد: اگر ما به سمت خداباوری 

و فهم عمیق دین حرکت کنیم مردم در اقشار مختلف 

واکسینه می شوند، اگر کسی باور و ایمان قلبی برایش 

ایجاد شود، هر قدر طوفان و باد سخت باشند مانند کوه 

استوار خواهند ماند.

نماینده مردم استان بوشهر در مجلس خبرگان رهبری 

ویژگی های یاران امام زمان)عج( را برشمرد و خاطرنشان 

کرد: انسان های مؤمن، با تمام وجود خدا را شناخته اند و 

اینها یاران آن حضرت در آخر زمان خواهند بود.

حسینی بوشهری مهمترین تهدید برای نسل جوان را 

و  دانست  دینی  پایبند  تقویت  به  نسبت  بی تفاوت 

تأکید کرد: نسل جوان و اولیاء باید توجه داشته باشند 

تا بی تفاوتی شکل نگیرد.رئیس جامعه مدرسین حوزه 

علمیه قم، امام شناسی و ظهور امام عصر را متفاوت از 

یکدیگر دانست و تصریح کرد: اگر انسان بگویید منتظر 

ظهور هستیم و اقدام خاصی انجام ندهد و آن شور و 

شوق را ایجاد نکند، این انتظار منفی به شمار می آید.

نماینده مردم استان بوشهر در مجلس خبرگان رهبری 

خودسازی را مقدمه دگرسازی دانست و گفت: اگر کسی 

دوست دارد از اصحاب امام زمان)عج( باشد باید منتظر 

بماند و چشم به راه باشد و باید تقوا، پاکی نفس، دوری از 

گناه و محاسن اخلاق را در وجود خود ایجاد کند.

خود  مسئول  تنها  ما  اینکه  بیان  با  حسینی بوشهری 

نیستیم، بلکه نسبت به جامعه نیز مسئولیت داریم، 

تصریح کرد: امر به معروف و نهی از منکر وظیفه تک 

به تک آحاد جامعه و مسئولیت برخی افراد سنگین تر 

از دیگران است.نماینده مردم استان بوشهر در مجلس 

خبرگان رهبری با تأکید بر توجه به مشکلات نیازمندان و 

فقرا جامعه خاطرنشان کرد: کسانی که وضعیت زندگی و 

مالی مناسب دارند شایسته است نسبت به فقرا مهربان 

و توجه داشته باشند تا اصلاح سازی جامعه صورت بگیرد.

نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری خاطر نشان کرد: 

غیبت  عصر  در  زمان)عج(  امام  ارادتمندان  و  شیعیان 

مشکلات زندگی را به خاطر چشم انتظاری تحمل می کنند؛ 

قطع به یقین روزی فراخواهد رسید که تمامی مشکلات 

سپری خواهد شد و با دیدن چهره زیبای آن حضرت 

کارها به سامان می رسد.

برای  باید  مدیران  اینکه  بر  تأکید  با  حسینی بوشهری 

اشتغال جوانان استان بوشهر توجه ویژه کنند، بیان کرد: 

در صنایع  ویژه جوانان  به  بومی  نیرو های  از  استفاده 

نفت و گاز امری ضروری است. وی با تأکید بر توجه به 

استفاده از منفعت ظرفیت های منطقه پارس جنوبی در 

حل مشکلات استان بوشهر گفت: اینکه بگوئیم بوشهر 

پایتخت انرژی کشور است، اما جوانان این استان بیکار و 

در خانه باشند، دردآور است.

رئیس ستاد انتخابات کشور با تاکید بر راهبردهای چهارگانه 

انتخابات گفت: برای رفع مشکلات و تامین نیازهای تجهیزاتی 

و زیرساختی انتخابات ۱۱ اسفند از جمله مخابراتی توافقات لازم 

انجام شده و مراحل اجرایی آن در حال انجام است.

ستاد  نشست  در  امروز  صبح  شاهچراغی  سیدمحمدتقی 

استاندار، معاون سیاسی،  با حضور  بوشهر  استان  انتخابات 

استان  بخشداران  فرمانداران،  استاندار،  اجتماعی  و  امنیتی 

انتخابات 11 اسفند ماه  تا  اینکه حدود 80 روز دیگر  بیان  با 

باقی است اظهار داشت: آمادگی کامل ستادهای انتخابات 

استان ها و رفع نیاز شعب اخذ رای و تسهیل در روند اخذ رای 

از مردم مهمترین وظیفه ستاد انتخابات استان هاست.رئیس 

ستاد انتخابات کشور با اشاره به اهمیت حضور حداکثری در 

انتخابات خاطرنشان کرد: افزایش مشارکت سیاسی مردم در 

تعیین سرنوشت کشور، تضمین کننده امنیت ملی است و 

برای تحقق این مهم نیازمند نقش آفرینی و مسئولیت پذیری 

همه نخبگان و آحاد جامعه هستیم. معاون وزیر کشور تمرکز 

اشاره  مورد  را  انتخابات  در  مردم  برای عدم حضور  دشمنان 

قرار داد و تصریح کرد: دشمن برنامه ریزی گسترده ای برای کم 

رنگ شدن حضور مردم در انتخابات انجام داده است ولی 

پویایی سیاسی و مشارکت بالای جوانان در ثبت نام داوطلبین 

مجلس شورای اسلامی نشان از رشد مشارکت نسل جوان 

با  دارد.شاهچراغی  را  برای حضور در عرصه مدیریتی کشور 

تاکید بر راهبردهای چهارگانه انتخابات، افزود: ترویج رعایت 

اخلاق انتخاباتی و رقابت صحیح و همچنین نقش آفرینی 

حلقه های میانی و گروه های مرجع محلی زمینه ساز افزایش 

تکمیل  در  تسریع  بر  تاکید  با  وی  است.  مشارکت سیاسی 

زیرساخت های لازم در عرصه انتخابات 11 اسفند خاطرنشان 

کرد: برای رفع مشکلات و تامین نیازهای تجهیزاتی از جمله 

انجام شده و مراحل اجرایی آن در  مخابراتی توافقات لازم 

حال انجام است. رئیس ستاد انتخابات کشور با قدردانی از 

دست اندرکاران انتخابات استان بوشهر گفت: تشریح کامل و 

دقیق فرآیند انتخابات برای مردم و آگاهی بخشی عمومی از 

ظرفیت های قانون انتخابات برای تحقق عدالت انتخاباتی باید 

در دستور کار ستاد انتخابات استان ها قرار بگیرد.

از 264 داوطلب انتخابات مجلس در استان بوشهر 153 
نفر تأیید شدند

استاندار بوشهر نیز با بیان اینکه اقدامات لازم برای انتخابات 

11 اسفند انجام شده است گفت: از 264 داوطلب انتخابات 

مجلس در استان بوشهر 153 نفر تأیید شدند.

احمد محمدی زاده اضافه کرد: داوطلبانی که تأیید نشده اند 

یا مدرک آنها ناقص بود و یا 5 سال سابقه اجرایی نداشته اند.

وی با بیان اینکه استان بوشهر برای برگزاری انتخابات آماده 

شده است افزود: همه جهت گیری ها برای حضور حداکثری 

عمرانی،  ورزشی،  مختلف  بخش های  در  انتخابات  در  مردم 

سیاسی، فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی شکل گرفته است.

استاندار بوشهر با بیان اینکه رضایت مندی مردم مورد توجه 

در  تمام  نیمه  تکمیل طرح های  کرد:  تصریح  دارد  قرار  ویژه 

دستور کار قرار دارد و در دهه فجر امسال بخشی از آنها افتتاح 

انتخابات در  از تعامل دست اندرکاران  می شود. محمدی زاده 

استان بوشهر از جمله هیئت های اجرایی، بازرسی، نظارتی، 

اساس  بر  کرد:  خاطرنشان  و  داد  خبر  اداری  دستگاه های 

نظرسنجی ها میزان حضور مردم در انتخابات 11 اسفند نسبت 

به دور قبل افزایش خواهد داشت.

مشارکت گروه ها، احزاب و جناح های مختلف سیاسی در 
انتخابات مجلس

فضای  تشریح  با  نیز  بوشهر  استان  انتخابات  ستاد  رئیس 

انتخاباتی استان خاطرنشان کرد: داوطلبان انتخابات مجلس از 

گروه ها، احزاب و جناح های مختلف سیاسی ثبت نام کرده اند و 

پیش بینی حضور با شکوه مردم در انتخابات 11 اسفند می شود.

اکبر پورات از تشکیل ستاد انتخابات در همه شهرستان های 

دست اندرکاران  آموزش  کرد:  بیان  و  داد  خبر  بوشهر  استان 

انتخابات مورد توجه ویژه قرار دارد و در این زمینه نخستین 

دوره آموزشی مشترک میان وزارت کشور و شورای نگهبان در 

جزیره خارک برگزار شد.وی آمادگی استان بوشهر برای برگزاری 

خاطرنشان  و  داد  قرار  اشاره  مورد  را  الکترونیکی  انتخابات 

کرد: 778 شعبه اخذ رای در 4 حوزه انتخابیه استان بوشهر 

پیش بینی شده است.

رعایت  بوشهر  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  معاون سیاسی، 

بی طرفی مسئولان در انتخابات را مورد اشاره قرار داد و تصریح 

کرد: تأکید ستاد انتخابات استان بوشهر بر رعایت بی طرفی 

انتخاب مردم  آرا و  از  مدیران، مسئولان و ضرورت صیانت 

است.پورات با بیان اینکه جلسات ستاد انتخابات شهرستان ها 

شدن  فراهم  کرد:  اضافه  می شود  تشکیل  مستمر  به صورت 

زمینه حضور باشکوه و پرشور مردم در پای صندوق های رأی 

در اولویت قرار دارد.

گزارش

تأمیننیازهایتجهیزاتیوزیرساختیانتخابات۱۱اسفند

 خسارت بر اثر وقوع گردباد 
شدید در جنوب استان بوشهر

وقوع گردباد شدید در جنوب استان بوشهر در بندر دیر 

برجا  مختلف  زیربنایی  تأسیسات  در  زیادی  خسارات 

گذاشت.

یونس باربرز در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بندر دیر،با 

اظهار  این شهرستان،  در  گردباد شدید  وقوع  به  اشاره 

بامداد  قدرتمند، ساعت 2  توفانی  این سامانه  داشت: 

امروز پنجشنبه، برخی از نقاط شهرستان دیر را تحت تاثیر 

قرار داد.وی افزود: بر اثر این گردباد دیوار برخی ادارات از 

جمله جهاد کشاورزی و سایر نهادهای انقلابی و منازل 

محض  به  گفت:  دیر،  شهرستان  شد.فرماندار  تخریب 

وقوع این حادثه نیروهای هلال احمر، ادارات برق، گاز، 

عملیات  و  شدند  حاضر  حادثه  محل  به  آتش نشانی 

همچنین  کرد:  بیان  باربرز  دادند.  انجام  کمک رسانی 

وزش بادهای شدید خسارت های زیادی به تأسیسات 

برق رسانی دیر وارد کرد و در این راستا برخی از تیرهای 

برق سقوط کرد، حجم زیادی زباله به دلیل طوفان در معابر 

و جاده ها پراکنده شده است. وی با بیان اینکه این گردباد 

تلفات جانی در بر نداشته است، عنوان کرد: هنوز میزان 

خسارت مالی این حادثه برآورد نشده است

..............................................................................

 شاهچراغی: 

منتظر نظر شورای نگهبان برای 

انتخابات الکترونیکی هستیم
 پیش بینی  ۶۵هزار شعبه اخذ رأی

اساس  بر  گفت:  کشور  انتخابات  ستاد  رئیس 

پیش بینی ها ۶۵هزار شعبه در انتخابات ۱۱ اسفند ایجاد 

می شود و در این راستا همه زیرساخت ها فراهم شده 

و آماده است.سیدمحمدتقی شاهچراغی صبح امروز، 

پنجشنبه، در جمع خبرنگاران در بوشهر با بیان اینکه 

امکانات لازم برای برگزاری انتخابات در استان بوشهر 

فراهم است اظهار داشت: از تلاش و خدمات استاندار 

و دست اندرکاران ستاد انتخابات استان بوشهر قدردانی 

می شود و آمادگی کاملًا به واسطه کارهای انجام شده 

در حوزه انتخابات مشهود است و برای روز 11 اسفند 

مجلس  دوره  دوازدهمین  انتخابات  برگزاری  زمان 

خبرگان  مجلس  دوره  ششمین  و  اسلامی  شورای 

رهبری ان شاءالله حضور مردم را همانند همیشه پای 

وزیر  باشیم. معاون سیاسی  داشته  رأی  صندوق های 

کشور اضافه کرد: از جمله کارهایی برابر قانون برای 

رأی می دهند  به چه کسانی  بدانند  آگاهی مردم که 

بر اساس عدالت انتخاباتی توافقاتی در سطح ملی 

صورت گرفته است. رئیس ستاد انتخابات کشور با 

قدردانی از صداوسیما گفت: رسانه ملی صداوسیما 

به ازای هر حوزه انتخاباتی یک شبکه محلی در ایام 

تبلیغات کاندیداها طراحی کرده است که داوطلبان، 

طرفداران، احزاب و گروه ها برابر قانون می توانند برای 

عدالت  رعایت  با  ظرفیت  این  از  خودشان  معرفی 

انتخاباتی استفاده کنند.وی بیان کرد: وزارت ارتباطات 

ظرفیت  از  استفاده  برای  را  لازم  شرایط  و  آمادگی 

پیام رسان ها، اپراتورهای مختلف در کشور فراهم کرده 

است که این ظرفیت در اختیار داوطلبان قرار می  گیرد.

شاهچراغی ادامه داد: از آن طرف دولت برابر قانون 

سازمان ها،  اختیار  در  عمومی  فضاهای  از  می تواند 

اختیار  در  که  تبلیغات محیطی  نهادها، سامانه های 

نهادهای عمومی مانند شهرداری ها است بر اساس 

توافقات صورت گرفته در اختیار داوطلبان قرار دهد.

امیدوارم  کرد:  اضافه  کشور  انتخابات  ستاد  رئیس 

خدمتگزاری ای که در دولت جاری است، بخشی انجام 

شود و همواره استمرار دارد برای استحکام درونی در 

برای رشد، توسعه و  اتحاد مردم  راستای همدلی و 

پاسخ نه دادن به تلاش های دشمنان، ان شاءالله در 

روز 11 اسفند این مهم خودش را نشان بدهد.

معاون وزیر کشور با اشاره به اینکه پیش بینی می شود 

مشارکت خوبی در انتخابات 11 اسفند رقم بخورد گفت: 

بر اساس پیش بینی ها 65 هزار شعبه در انتخابات 11 

اسفند ایجاد می شود و در این راستا همه زیرساخت ها 

فراهم شده و آماده است.

وی افزود: برابر قانون تا آخر آذر ماه فرصت وجود 

دارد که استان ها و هیئت های اجرایی اگر برای تغییر 

شعبه انتخابات پیشنهادی دارند در سامانه تعیین شده 

در درگاه وزارت کشور بارگذاری کنند.

شاهچراغی بیان کرد: برای انتخابات الکترونیکی هم بر 

اساس قانون پیشنهادات به شورای نگهبان ارائه شده 

است و برابر نظر آنها ان شاء الله عمل می شود.
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جامعه مشکلات دانشگاه فرهنگیان استان بوشهر حل می شود 
استاندار بوشهر از حل مشکلات دانشگاه فرهنگیان استان با بهره گیری از همه ظرفیت ها خبر 
داد و گفت: برای حل مشکلات دانشگاه فرهنگیان استان بوشهر و ارتقاء آن از همه راهکارها و 
ظرفیت ها استفاده می شود. 

گزارش

خبرگزارش

خبر

از آغاز روند تحویل دستگاه های  انتخابات کشور  رئیس ستاد 

احراز هویت الکترونیکی به استان ها خبر داد و گفت: در این 

راستا همه تجهیزات احراز هویت آماده تحویل است و تاکنون به 

نیمی از استان ها تحویل شده است. سیدمحمد تقی شاهچراغی 

ظهر امروز در جلسه شورای اداری استان بوشهر با بیان اینکه 

راهبرد رسانه ای دشمن القای ناامیدی و کاهش مشارکت سیاسی 

مردم است، اظهار داشت: از ابتدای انقلاب هر زمان که دشمن 

دسیسه ای داشته مردم با حضور در صحنه دشمنان را ناامید 

کرده اند. معاون وزیر کشور با بیان اینکه فرهنگ ایستادگی و 

گفت:  است،  شده  نهادینه  بوشهر  استان  مردم  در  مقاومت 

از  بالا  ایمان  برابر استعمار و داشتن  مقاومت و ایستادگی در 

ویژگی های مهم مردم بوشهر است و این ایمان موجب اراده قوی 

مردم این سرزمین شده است.شاهچراغی افزود: مسئولان باید در 

برابر ایمان و اراده قوی مردم با توان تمام خدمت کنند و می توان 

گفت که خدمت صادقانه و جهادی مسئولان، نشانه دینداری 

و ایمان به خدا در مدیران است.رئیس ستاد انتخابات کشور 

با اشاره به جنایات اسرائیل غاصب در غزه خاطرنشان کرد: در 

طوفان الاقصی دیدیم که اراده مردم غزه توانست قدرت پوشالی 

رژیم صهیونیستی را شکست دهد و باور داریم که پیروزی از 

آن مردم مظلوم و ستم دیده فلسطین است و اسرائیل غاصب 

رو به نابودی است.شاهچراغی روایت گری عوامل پیروزی مردم 

غزه را یک ضرورت دانست و تأکید کرد: اتفاق بزرگی در غزه 

به وقوع پیوسته و باید نقش ایمان و اراده مردم و رزمندگان 

جبهه مقاومت برای مردم و جهانیان تبیین شود. معاون وزیر 

کشور با اشاره به 4 راهبرد مشارکت، امنیت، رقابت و سلامت 

در انتخابات خاطرنشان کرد: در تلاش هستیم که تمام شرایط 

برای اجرایی شدن این راهبردی های مهم فراهم شود و با دستگاه 

های مسئول توافقات لازم در سطح ملی انجام شده است.رئیس 

ستاد انتخابات کشور با تأکید بر تسریع در تقویت زیرساخت ها 

در بخش های گوناگون در شعب اخذ رأی گفت: برای انتخابات 

11 اسفند 65 هزار شعبه اخذ رأی در کشور پیش بینی شده و در 

این راستا همه دستگاه های احراز هویت آماده تحویل است و 

روند تحویل آن آغاز و تاکنون به نیمی از استان ها تحویل داده 

شده است.وی با تأکید بر همکاری همه دستگاه های استان برای 

پشتیبانی از ستاد انتخابات استان بوشهر افزود: مطابق با قانون 

دستگاه ها و نهادها در تأمین تجهیزات و امکانات شعب اخذ 

رأی نقش دارند و باید توجه داشت که برگزاری خوب انتخابات 

و تسهیل در روند اخذ رأی رضایت مردم و مشارکت بیشتر را 

استقلال،  نماد  را  انتخابات  درپی خواهد داشت. شاهچراغی 

جمهوریت و اسلامیت نظام جمهوری اسلامی دانست و بیان 

انتخاباتی باشکوه  از همه توان و ظرفیت برای برگزاری  کرد: 

استفاده می شود.

فلسفه مسئولیت در نظام اسلامی را خدمت به مردم
نیز  رهبری  خبرگان  مجلس  در  بوشهر  استان  مردم  نماینده 

خدمت به مردم در راستای رضایت خداوند متعال را مورد تأکید 

قرار داد و اظهار داشت: خداوند متعال، پیامبر گرامی اسلام 

)ص( و اهل بیت عصمت و طهارت علیه السلام بر تمام کارها 

و اعمال انسان ها ناظر هستند. آیت الله سید هاشم حسینی 

بوشهری فلسفه مسئولیت در نظام اسلامی را خدمت به مردم 

کرد: همه  تصریح  و  دانست  نیازمندان  و  محرومان  ویژه  به 

خدمات و فعالیت های مسئولان باید در راستای رضای خداوند 

متعال باشد. نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری انتخابات 11 

اسفند را مورد اشاره قرار داد و اضافه کرد: دست اندرکاران این 

عرصه مهم سیاسی، اجتماعی در راستای عزت و عظمت نظام 

اسلامی باید نقش آفرینی کنند و اقتدار نظام را به رخ جهانیان 

بر  کریم  قرآن  آیات  به  استناد  با  بوشهری  بکشانند. حسینی 

توجه به رسیدگی مشکلات و مطالبات مردم تأکید کرد و گفت: 

مردم نیازمند خدمت از سوی مسئولین هستند و در این راستا 

باید توجه ویژه ای به جامعه هدف شود.

مردم  اینکه  بیان  با  قم  علمیه  حوزه  مدرسین  جامعه  رئیس 

همواره در صحنه های مختلف دشمنان را ناامید کرده اند اضافه 

کرد: 11 اسفند روز وعده حضور باشکوه مردم در پای صندوق اخذ 

رأی است و این حضور ضمن خوشحالی و خرسندی دشمنان 

را ناامید می کند.

وجود 830 شعبه اخذ رأی در استان
استاندار بوشهر هم با قدردانی از تلاش و پیگیری مسئولان در 

تحقق مطالبات مردم در حل مشکل ته لنجی گفت: با پیگیری 

ته  جدید  دستورالعمل  رئیسی  آیت الله  دستور  و  شده  انجام 

لنجی به استان بوشهر ابلاغ و اجرایی شد.

احمد محمدی زاده با اشاره به اتحاد و انسجام مردم، مسئولان 

و اقشار مختلف جامعه افزود: همه مسئولان در راستای خدمت 

به مردم تلاش می کنند.

وی با اشاره به انتخابات 11 اسفند از ایجاد زیرساخت های لازم 

خبر داد و بیان کرد: استان بوشهر دارای 4 نماینده در مجلس 

انتخابیه استقرار  شورای اسلامی که در 10 شهرستان 4 حوزه 

و  داد  خبر  استان  در  رأی  اخذ  شعبه   830 وجود  از  دارد.وی 

تصریح کرد: مردم استان بوشهر در دفاع از نظام اسلامی دارای 

کارنامه درخشانی هستند و در همه صحنه ها با حضور باشکوه 

دشمنان را ناامید کردند. استاندار بوشهر بیان کرد: برای برگزاری 

بر  و  کار هستند  پای  دست اندرکاران  همه  باشکوه  انتخابات 

اساس ارزیابی ها و نظرسنجی پیش بینی می شود حضور مردم 

استان بوشهر در انتخابات 11 اسفند بیش از دوره ها قبل باشد.

آغازروندتحویلدستگاههایاحرازهویتالکترونیکیبهاستانها

 برگزاری یادواره شهدای اصناف
 و تجار بوشهر

برگزاری یادواره شهدای اصناف و تجار بوشهر+ تصویر

با حضور خانواده  بوشهر  تجار  و  اصناف  یادواره شهدای 

مجلس  در  بوشهر  استان  مردم  نماینده  شهدا،  معظم 

خبرگان رهبری و اقشار مختلف مردم برگزار و از خانواده 

این شهیدان تجلیل شد.

در  امروز  ظهر  بوشهری  حسینی  هاشم  سید  آیت الله 

با  بوشهر  شهرستان  تجار  و  اصناف  شهدای  یادواره 

و  )س(   زهرا  فاطمه  حضرت  سوگواری  ایام  تسلیت 

گرامیداشت یاد و خاطره شهدای گرانقدر، اظهار داشت: 

شهدا آنچه داشتند برای حفظ اسلام و جمهوری اسلامی 

ایران در طبق اخلاص گذاشتند.

رهبری  خبرگان  مجلس  در  بوشهر  استان  مردم  نماینده 

شهدا  رشادت  و  ایثار  از  قدرشناسی  مردم  امروز  وظیفه 

برگزاری   : کرد  تصریح  و  دانست  آنان  خانواده های  و 

صادقانه  تلاش های  از  قدرشناسی  نوعی  یادواره ها  این 

شهیدان گرانقدر است.

اینکه  بیان  با  رهبری  خبرگان  مجلس  رئیس  نایب 

شهیدان حق بزرگی به گردن انقلاب اسلامی دارند، گفت: 

دشمن  اینکه  و  اسلامی  جامعه  امروز  امنیت  و  آرامش 

بنگرد  اسلامی  نظام  به  دیگری  نگاه  با  نمی کند  جرات 

به خاطر عظمت و عزتی است که شهدا برای ما به ارمغان 

ما  به  متعال  خداوند  امیدواریم  کرد:  بیان  آورده اند.وی 

گرانقدر  شهیدان  بلند  آرمان  راه،  بتوان  که  دهد  توفیق 

را ادامه دهیم.حسینی بوشهری اضافه کرد: امید می رود 

ما  از  شهیدان  آنچه  دشوار  و  سخت  شرایط  در  بتوانیم 

می خواهند با سربلندی ادامه دهیم.

نماینده مردم استان بوشهر در مجلس خبرگان رهبری با 

بیان اینکه اصناف و بازاریان نقش مهمی در عرصه های 

مختلف انقلاب داشته اند افزود: این گروه صنفی با تقدیم 

11 هزار شهید برای انقلاب اسلامی سنگ تمام گذاشتند.

در ادامه این مراسم از خانواده معظم شهدای اصناف و 

تجار بوشهر تجلیل شد.

...........................................................................

 صادرات ۲۰ میلیون تن  کالا از 

گمرکات استان بوشهر به ۴۹ کشور

مدیرکل گمرک بوشهر با اشاره به اینکه در ۸ ماه امسال 

افزون بر ۲۰ میلیون تن کالا از گمرکات ۱۴ گانه استان صادر 

شده است گفت: این کالاها به ۴۹ کشور صادر شده است.

صادرات  کارگروه  نشست  در  امروز  عصر  سلیمانی  علی   

غیرنفتی استان بوشهر با اشاره به فعالیت 14 گمرک استان 

خدمات  داشت:  اظهار  دریایی  تجارت  عرصه  در  بوشهر 

بوشهر  استان  گمرکات  در  اقتصادی  فعالان  و  بازرگان  به 

به صورت شبانه روزی انجام می شود.

وی از صادرات 20 میلیون و 452 هزار تن کالا از گمرکات 

استان خبر داد و گفت: در 8 ماه سال جاری از طریق از 

گمرکات 14 گانه استان بوشهر به 49 کشور مختلف کالا صادر 

شده است.

ماه  در 8  کالاهای صادراتی  ارزش  بوشهر  گمرک  مدیرکل 

امسال را 7 میلیارد و 501 میلیون دلار اعلام و بیان کرد: این 

میزان کالا نسبت به مدت مشابه سال قبل از نظر وزنی 9 

درصد افزایش داشته است.

سلیمانی بیشترین حجم کالاهای صادراتی گمرکات استان 

بوشهر را به ترتیب به کشورهای چین، امارات متحده عربی، 

هند، ترکیه، پاکستان، آفریقای جنوبی، سریلانکا، ویتنام، 

قطر و نیجریه دانست و افزود: عمده کالاهای صادراتی از 

گمرکات استان شامل محصولات پتروشیمی، میعانات گازی، 

سیمان و کلینکر، انواع ماهی و میگو، سنگ گچ و گچ بنایی، 

سبزیجات و صیفی جات تازه بوده است.

وی اضافه کرد: در 8 ماه امسال 215 نوع کالا از گمرکات 14  

گانه استان بوشهر به خارج از کشور صادر شده است.

مدیر برنامه ریزی و کنترل طرح های سازمان منطقه ویژه 

پارس   با بیان اینکه هر پالایشگاه گاز پارس جنوبی روزانه 

۱۰ میلیون دلار درآمد دارد، گفت:  هر پالایشگاه گاز پارس 

جنوبی سالانه حدود ۳.۵ میلیارد دلار درآمد ارزی دارد.

منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس در حاشیه خلیج فارس 

و در محدوده 46 هزار هکتاری استان بوشهر قرار گرفته 

است که مشتمل بر سه منطقه پارس یک عسلویه، پارس 

دو کنگان و پارس 3 منطقه پارس شمالی را در بر می گیرد.

میدان گازی پارس جنوبی نیز در سال 1971 کشف شد و 

بهره برداری از آن در سال 1989 آغاز شد.

با پیروزی انقلاب اسلامی مسئله استقلال نفت و بهره وری 

حداکثری از منابع عظیم نفت و گاز توسط دولت ها در 

دستور کار قرار گرفت به نحوی که در طول دوره دولت 

هشتم و دولت نهم جمهوری اسلامی، ایران توانست 10 فاز 

تولید گاز از پارس جنوبی را به بهره برداری برساند.

طرح های  واگذاری  به  ویژه ای  توجه  سیزدهم  دولت 

توسعه ای این میدان گازی به شرکت های ایرانی داشت که 

با تکمیل فاز 11 پارس جنوبی با توان متخصصان داخلی در 

سفر رئیس جمهور به استان بوشهر، ایرانی ترین فاز پارس 

جنوبی افتتاح شد. مدیر برنامه ریزی و کنترل طرح های 

سازمان منطقه ویژه پارس در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در 

عسلویه با بیان اینکه هر پالایشگاه گاز پارس جنوبی روزانه 

10 میلیون دلار درآمد دارد اظهار داشت: هر پالایشگاه گاز 

پارس جنوبی سالانه حدود 3.5 میلیارد دلار درآمد ارزی در 

پی دارد و از جایگاه بالایی برخوردار است.

گاز  پالایشگاه های  درصدی   70 تأمین  از  قبادی  مهراب 

پارس جنوبی در گاز کشور خبر داد و بیان کرد: روزانه یک 

میلیارد مترمکعب گاز در سطح کشور تولید می  شود که 

700 میلیون متر مکعب از آن سهم پارس جنوبی است.

وی ارزش صادرات محصولات پتروشیمی از منطقه پارس 

جنوبی در سال گذشته را افزون بر 12 میلیارد دلار دانست 

و اضافه کرد: حدود 60 درصد از تولیدات میعانات گازی 

پارس جنوبی از طریق خطوط لوله به پالایشگاه ستاره 

خلیج فارس در استان هرمزگان منتقل و تبدیل به 70 

میلیون لیتر فرآورده در روز شامل 45 میلیون لیتر بنزین 

می شود.

مدیر برنامه ریزی و کنترل طرح های سازمان منطقه ویژه 

پارس اضافه کرد: بر اساس آمارهای وزارت نفت 40 درصد 

از تولید بنزین کشور از محل محصولات تولیدی میدان 

پارس جنوبی تأمین می شود.

قبادی خط لوله اتیلن غرب  در پارس جنوبی را بزرگ ترین 

خط لوله انتقال اتیلن در جهان است دانست و خاطرنشان 

کرد: طول اصلی این خط یک هزار و 660 کیلومتر، طول 

دارای  مجموع  در  و  کیلومتر  آن 550  فرعی  بخش های 

حدود 2 هزار و 210 کیلومتر است.

وی با بیان اینکه خط لوله اتیلن غرب سالانه برای انتقال 

2.5  میلیون اتیلن طراحی شده است تصریح کرد: از جمله 

اهداف این خط انتقال اتیلن تأمین خوراک لازم برای 14 

مجتمع پتروشیمی کشور است.

آمارها نشان می دهد از مجموع 32 کالایی که از گمرک 

منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس به مقدار 32 میلیون و 

230 هزار تن صادر شده است، 12 میلیارد و 230 میلیون 

مدیر  گفته  باشد.به  داشته  ارزی  ارزش  کشور  برای  دلار 

برنامه ریزی و کنترل طرح های سازمان منطقه ویژه پارس 

مجموع گاز تولیدی 13 پالایشگاه مجتمع گاز پارس جنوبی 

در سال 1401 به بیش از 211 میلیارد متر مکعب رسید.

قبادی مجموع بوتان و گوگرد تولیدی توسط 13 پالایشگاه 

مجتمع گاز پارس جنوبی در سال 1401 را به ترتیب 2 میلیون 

و 261 هزار و بیش از 527 تن  دانست و اضافه کرد: در 

مجموع 29 میلیون تن هیدرو کربورهای سنگین شامل 

اتان، پروپان و بوتان از تأسیسات پارس جنوبی استحصال 

و به عنوان خوراک به واحد های پتروشیمی یا صادرات 

پتروشیمی  طرح   26 آمار های  به  گذرا  می شود.نگاهی 

گویای آن است تعداد 33 نوع محصول در حال حاضر 

در دست اجراست که تا پایان برنامه هفتم توسعه کشور 

آمار مجتمع های پتروشیمی کشور به 48 واحد با مجموع 

ظرفیت 64 هزار میلیون تن و تعداد 64 محصول خواهد 

رسید و هر مقدار از اقدامات و فعالیت های پارس جنوبی 

نگارش کنم باز هم فراوانی مطالب برای انعکاس وجود 

پارس  پتروشیمی  مجتمع های  نقش  به  توجه  با  دارد. 

اکنون  کشور  درآمدی  و  ملی  ناخالص  تولید  در  جنوبی 

سالانه از  تولید 70 میلیون تن انواع محصولات پتروشیمی 

در کشور 50 درصد آن سهم استان بوشهر است.

حماسهاقتصادیدرپارسجنوبی
  درآمد ۱۰ میلیون دلاری روزانه هر پالایشگاه گاز/ تولید ۷۰ میلیون تن انواع محصولات پتروشیمی

 برگزیدگان مسابقات ملی مهارت 
در استان بوشهر معرفی شدند

برگزیدگان مسابقات ملی مهارت در استان بوشهر معرفی شدند

مسابقات ملی مهارت در رشته های جوشکاری، آجرچینی کاشی در 

کنگان استان بوشهر به کار خود پایان داد و نفرات برتر هر رشته 

انتخاب شدند.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان بوشهر شامگاه چهارشنبه در 

آیین اختتامیه مسابقات ملی مهارت در مرکز آموزش فنی و حرفه ای 

مهارت آموزان  رقابت ها  از  دوره  این  در  اینکه  به  اشاره  با  کنگان 

17 استان شرکت کردند اظهار داشت: 29 مهارت آموز در 3 رشته 

دوره  یکمین  و  بیست  در  کاشی کاری  و  آجرچینی  جوشکاری، 

مسابقات ملی مهارت شرکت کردند.

عبدالمجید دراهکی با بیان اینکه این مسابقه از 17 تا 22 آذر ماه در 

کنگان برگزار شد گفت: نخبگان مهارتی استان بوشهر افتخار آفریدند.

وی ادامه داد: در رشته کاشی کاری میلاد بخشی مدال طلا و امیر 

محمد دهقانی مدالیون برتری، در رشته آجرچینی سجاد حسین زاده 

مدال طلا و علی جمالی وردنجانی مدال نقره و در رشته جوشکاری 

رامسین علیزاده خشتی مدال نقره را از آن خود کردند.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان بوشهر ادامه داد: دو مدال 

نخبگان  نتیجه تلاش  برتری  نقره و یک مدالیون  طلا، دو مدال 

مهارتی از استان بوشهر بود.

دراهکی اضافه کرد: از هر حرفه 2 نفر انتخاب شدند که به اردوی 

مسابقات جهانی اعزام می شوند.
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امضای چند قرارداد کلان تولید بار اول در صنعت نفتاقتصاد
رئیس پژوهشگاه صنعت نفت گفت: وزارت نفت از اقدام های نوآورانه حمایت می کند و در این راستا نیز چند قرارداد کلان تولید بار اول در چهار شرکت اصلی وزارت نفت در دومین همایش 
پتروتک امضا می شود.عظیم کلانتری اصل در نشست خبری دومین کنفرانس و نمایشگاه مدیریت فناوری و افزایش تولید دانش بنیان در زنجیره ارزش صنعت نفت )پتروتک( که هفته آینده 

برگزار می شود، با بیان اینکه این کنفرانس با همکاری تمام ارکان زیست بوم فناوری و با مشارکت و حمایت معاونت مهندسی، پژوهش و فناوری وزارت نفت، پارک توسعه فناوری و چهار 
شرکت اصلی وزارت نفت همزمان با هفته پژوهش برگزار می شود، اظهار کرد: آیین افتتاحیه دومین رویداد پتروتک روز سه شنبه هفته آینده )۲۸ آذرماه( برگزار خواهد شد.

خبر

چاپ کتاب های شما از یک نسخه 
تا صد هزار نسخه

انتشارات شروع

صفحه آرایی و طراحی کتاب، 
مجله و نشریات، بروشور و ... 

پذیرفته می شود

09391899871

وزیر اقتصاد اعلام کرد:

جزئیات جدید از پرداخت سود سهام عدالت

خبــــــــــــر

خبر

رئیس سازمان برنامه و بودجه ضمن اعلام اینکه دولت 

فعلًا بنایی برای اصلاح قیمت انرژی ندارد، گفت: کسری 

بودجه در سال آینده نداریم و دولت به مردم پیام یک 

بازار باثبات، تورم پایین، معیشت مناسب را می دهد و 

از سیاست های حمایتی مثل کالابرگ، پرداخت یارانه و 

معافیت های مالیاتی برای کم درآمدها استفاده می کند.

تلفیق  کمیسیون  رئیس  گذشته  روز  ایسنا،  گزارش  به 

نشدن  دیده  تلویزیونی،  برنامه  یک  در  مجلس  بودجه 

نزدیک  افزایش  لایحه،  در  هفتم  برنامه  از  بخش هایی 

تولید  بر  آن  احتمالی  اثرات  و  مالیات  درصدی   ۵۰ به 

فروش  درصدی   ۳۶ حدود  افزایش  مردم،  معیشت  و 

منابع  نشدن  دیده  ناپایدار،  منابع  یک  عنوان  به  اوراق 

و  بازنشستگان  حقوق  متناسب سازی  و  همسان سازی 

کسری بودجه را از جمله ایرادات مجلس به لایحه بودجه 

سال آینده عنوان کرد.

در این زمینه داود منظور - رئیس سازمان برنامه و بودجه 

و  نشده  ابلاغ  هنوز  هفتم  برنامه  کرد:  تصریح   - کشور 

برنامه مصوب نداریم و آنچه هست، مصوبات مجلس 

تصویب  مجلس  آنچه  از  بخشی  دیگر  طرف  از  است. 

کرده، ایراد اصل ۷۵ قانون اساسی دارد و شورای نگهبان 

که  است  مواردی  مورد،  آن هاست. ۴۸  بررسی  در حال 

اجرا  قابل  بنابراین  و  داشته  مالی  بار  مصوبات مجلس 

نیست. بار مالی این ۴۸ مورد حدود ۱۱ هزار و ۴۴۰ هزار 

میلیارد تومان است که یعنی سالانه بالغ بر ۲۲۰۰ هزار 

میلیارد تومان و معادل یک بودجه جدید.

وی افزود: سؤال این است که از ابتدای سال آینده چه 

اتفاق جدیدی خواهد افتاد که بودجه باید دو برابر شود؟ 

شورای  به  را  این   و  نیست  اجرا  قابل  احکام  این  پس 

نمایندگان  از  برخی  اینکه  بنابراین  گفته ایم.  نگهبان هم 

اصلًا  گفت  باید  که  است  نشده  اجرا  برنامه  می گویند 

که  برنامه  از  قسمت هایی  آن  ندارد.  وجود  برنامه ای 

دیده  بودجه  در  نیست،  اختلاف  مورد  و  است  مسجل 

دو  بودجه  امسال  که  است  این  دوم  نکته  است.  شده 

قسمتی بوده که در قسمت اول درآمدها و احکام آمده 

و در وهله دوم هزینه ها ذکر خواهد شد. بنابراین وقتی 

هنوز هزینه ای تعریف نشده پس نمی توان گفت کسری 

بودجه وجود دارد، چراکه کسری به معنی تفاوت درآمد 

و هزینه است.

که  دارد  وجود  ادعایی  هزینه های  اینکه  بیان  با  منظور 

مجلس می گوید ما حتماً باید آن را پرداخت کنیم و ما 

این موارد  از  مخالف هستیم، تصریح کرد: چون برخی 

در  قطعاً  نگهبان هم  و شورای  است  اصل ۷۵  برخلاف 

مورد آن ها اعلام نظر خواهد کرد. پس بنابراین در این 

مرحله درآمدها پیش بینی شده و همانطور که در گزارش 

کمیسیون برنامه و بودجه در مجلس قرائت شد، یکی از 

امتیازات این برنامه دقت در پیش بینی درآمدها است.

این مقام مسئول در ادامه با بیان اینکه تراز عملیاتی به 

است،  جاری  هزینه های  و  درآمدها  بین  تفاوت  معنی 

گفت: تراز عملیاتی قرار است از عدد ۴۵۰ هزار میلیارد 

تومان  به ۳۰۰ هزار میلیارد  بعد  امسال در سال  تومان 

گذشته  سال   ۱۰ در  عملیاتی  تراز  کمترین  این  و  برسد 

بودجه نویسی کشور است.

وی در ادامه لایحه بودجه سال آینده را کم حجم، دقیق، 

گفت:  و  کرد  توصیف  حداقلی  احکام  با  و  کارشناسانه 

پیش  است،  رفته  بالا  برآوردها  دقت  بودجه  لایحه  در 

بینی منابع برای رشد اشتغال و تولید، رشد اقتصادی و 

همچنین پیش بینی منابع برای تکمیل طرح های عمرانی 

شده  دیده  اموال  تهاتر  سازوکار  و  شده  انجام  جدید 

است. نکته دوم واقعی دیدن درآمدها است. برای فهم 

این موضوع به جای مقایسه درآمدها با مصوب امسال 

یا مصوب سال های پیش، باید آن را با عملکرد امسال 

مقایسه کنیم.

منظور با بیان اینکه بودجه امسال به شدت ناتراز بوده 

چون برخی از ارقام درآمدی یا در لایحه یا در مجلس، 

فروش  درمورد  کرد:  برآوردی شده است، تصریح  بیش 

اوراق هم باید گفت در سال ۱۴۰۰ حدود ۲۷۴ هزار میلیارد 

تومان،  میلیارد  هزار   ۲۰۷ حدود   ۱۳۹۹ سال  در  تومان، 

سال ۱۴۰۱ حدود ۲۶۸ هزار میلیارد تومان و امسال ۱۸۷ 

هزار میلیارد تومان اوراق فروش رفته است. این قم برای 

سال آینده ۲۵۴ هزار میلیارد تومان دیده شده که یعنی 

فروش اوراق در سال آینده از سال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ کمتر است. 

این اوراقی که پیش بینی شده، عیناً برای استمهال اوراق 

سال های قبل است، یعنی از این ۲۵۴ هزار میلیارد تومان، 

دولت هیچ درآمدی در سال آینده برای خودش ندیده 

اوراقی که سال های قبل تصویب شده و  است و فقط 

استمهال  جدید  اوراق  با  شود،  بازپرداخت  باید  امسال 

می شود.

نیز  مالیاتی  درآمدهای  افزایش  به  انتقادها  درباره  وی 

اظهار کرد: درآمدهای مالیاتی در سال ۱۳۹۹ معادل ۱۸۹ 

هزار میلیارد تومان، سال ۱۴۰۰ معادل ۳۰۱ هزار میلیارد 

تومان، سال ۱۴۰۱ معادل ۴۷۲ هزار میلیارد تومان و امسال 

۷۴۸ هزار میلیارد تومان بوده که یعنی در تمام این سال ها 

۵۰ درصد مالیات رشد کرده است. ظرفیت مالیاتی کشور، 

ظرفیت بالایی است و به علت رشد اقتصادی و بالا رفتن 

قیمت ها، درآمدهای مالیاتی متناسب با قیمت ها رشد 

می کند. اما این افزایش مالیاتی به معنای رشد مالیاتی از 

جیب مردم و فشار به مردم و بخش تولید نیست. الان 

برای حقوق بگیران آستانه معافیت مالیاتی ۱۲ میلیون 

آستانه  هم  مشاغل  برای  و  شده  تعیین  ماه  در  تومان 

معافیت نسبت به امسال دو برابر شده است. همچنین 

درآمد خالص معاف از مالیات از ۴۵ میلیون تومان، به ۷۵ 

میلیون تومان در سال بعد افزایش یافته است.

بر این اساس به گفته این مقام مسئول افزایش درآمدهای 

مالیاتی، از مقابله با فرارهای مالیاتی، شناسایی مؤدیان 

می شود.  حاصل  جدید  اطلاعاتی  داده های  و  جدید 

سود  امسال،  درصدی   ۳۹ تورم  به  توجه  با  همچنین 

 ۳۹ این  با  متناسب  آن ها  مالیات  هچنین  و  شرکت ها 

درصد رشد می کند. همچنین متناسب با تورم، قیمت کالا 

و مالیات بر ارزش افزوده  نیز ۳۹ درصد افزایش می یابد.

بودجه دو مرحله  امسال  اینکه  بیان  با  ادامه  در  منظور 

است که در مرحله اول، هزینه ها از جمله هزینه حقوق 

بازنشستگان، یارانه نان، یارانه دارو و غیره دیده نشده و 

این موارد مربوط به بخش دوم دیده خواهد شد، اظهار 

مصرف،  میزان  اساس  بر  نباید  بودجه،  تهیه  برای  کرد: 

قابل  درآمد  میزان،  اساس  بر  باید  بلکه  بتراشیم،  منابع 

از  باید  این صورت  غیر  در  کنیم.  درست  هزینه  تحقق، 

جیب مردم برداریم و تورم ایجاد کنیم.، اگر درآمد واهی 

بتراشیم، بعد باید سراغ بانک مرکزی برویم و پایه پولی را 

بالا ببریم و مردم باید تورم آن را پرداخت کنند.

بنایی برای اصلاح قیمت انرژی نداریم

مالیات  اینکه  بیان  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 

تورمی، آفت بودجه ریزی کشور است، درباره انتقادات 

در  انرژی  ناترازی  رفع  نشدن  دیده  با  رابطه  در  مجلس 

بودجه، گفت: رفع ناترازی انرژی از نظر آقایان یعنی بالا 

بردن قیمت انرژی و به عبارت دقیق تر یعنی باید قیمت 

بنزین را بالا ببریم. پشت این اظهار نظرها این است که 

افزایش  انرژی   و  برق  قیمت  و  کنند  مصرف  کم  مردم 

یابد. اما دولت فعلًا بنایی برای اصلاح قیمت انرژی ندارد. 

منابع هدفمندی صرفاً براساس رشد مصرف دیده شده و 

این رشد بدون افزایش قیمت در نظر گرفته شده است.

باید  باید اصلاحات غیرقیمتی  ابتدا  بنابراین  افزود:  وی 

انجام شود. اصلاحات غیرقیمتی ما برای آن ۵۰ برنامه 

دیده شده که در سال آینده همه آن ها در چارچوب برنامه 

و تکالیفی که در فصل بهینه سازی مصرف انرژی دیده 

شده، اجرا خواهد شد. پس اولویت با اصلاحات فرآیندی 

و اصلاحات غیرقیمتی است. اگر لازم باشد جایی قیمت 

تغییر کند، حتماً باید منافع آن به خود مردم برگردد.

منظور با بیان اینکه آن چه که الان در هدفمندی ارائه 

شده، ترازمند است، تصریح کرد: نمی توانیم درآمد واهی 

تبدیل کنیم.  افزایش قیمت ها  به  را  بتراشیم و بعد آن 

هدف در سال آینده کنترل تورم است و مکلف هستیم 

تا پایان برنامه تورم را تک رقمی کنیم. بنابراین دولت از 

هرگونه اقدام اجتناب می کند.

کسری بودجه نداریم

منظور در ادامه اظهارات نماینده مجلس مبنی بر کسری 

بودجه 400 هزار میلیارد تومان در سال آینده را با استناد 

به اینکه هنوز هزینه ها اعلام نشده رد کرد و گفت: کسری 

بودجه نداریم و این ادعای شما است. هزینه ها در سقف 

درآمد ارائه خواهد شد و قطعاً کسری را کنترل می کنیم.

وی با بیان اینکه  اگر ما بتوانیم منبع خلق کنیم، می توانیم 

مصارف مان را هم متناسب با آن افزایش بدهیم، گفت: 

اما نمی توانیم مصارفی را تعریف کنیم که قطعی شود، 

منابع آن تحقق پیدا نکند و  مجبور شویم به روش های 

تورمی آن را اداره کنیم و کسی که 10 میلیون تومان حقوق 

می گیرد، بگوید دیگر با این 10 میلیون تومان نمی تواند 

زندگی کند. 

تا دو سال پیش مردم با 10 میلیون تومان زندگی خوبی 

داشتند، اما الان بخاطر تورمی که در جامعه ایجاد شده 

بودجه ای  ناترازی  ویژه  به  و  ناترازی ها  به  عمدتاً  که 

بنابراین هدف  برمی گردد، مردم تحت مضیقه هستند. 

این است که این تجربه در 1403 تکرار نشود.

به  پایان گفت: دولت می خواهد  در  مقام مسئول  این 

مردم پیام یک بازار باثبات، تورم پایین، زندگی و معیشت 

مناسب را بدهد و سیاست های حمایتی مثل کالابرگ، با 

پرداخت یارانه، با معافیت های مالیاتی را هم برای کم 

درآمدها استفاده کند.

رئیس سازمان برنامه و بودجه اعلام کرد

افزایش قیمت انرژی نداریم

خبــــــــــــر

که  گفت  تهران  خانگی  لوازم  اتحادیه  رئیس 

آزادسازی  عنوان  با  گذشته  روز  که  بخشنامه ای 

به  شد،  منتشر  رسانه ها  در  خانگی  لوازم  واردات 

به  مربوط  فقط  و  نیست  واردات  آزادسازی  معنی 

استاندارد کالاهایی است که در حال حاضر به کشور 

وارد می شود.

از سوی  بخشنامه ای  گذشته  روز  ایسنا،  گزارش  به 

به  اول رئیس دولت، خطاب  محمد مخبر، معاون 

و  آموزش  راه، صنعت،  کشور،  نیرو،  وزارتخانه های 

پرورش، نفت و سازمان ملی استاندارد، منتشر شده 

که بر اساس آن تصویب نامه سال ۱۳۸۸ اصلاح شده 

و واردات لوازم و تجهیزات برقی و گازسوز مشمول 

مصرف  معیار  استاندارد  اجباری  اجرای  و  مقررات 

بر  انرژی و  برتر  رتبه  با دو  انرژی، فقط  و برچسب 

اساس آخرین ویرایش استاندارد ملی معیار مصرف 

گازسوز  و  خانگی  برقی  انرژی بر  تجهیزات  انرژی 

مشمول مقررات اجرای اجباری، مجاز است و باید از 

واردات تجهیزات یاد شده با رتبه های انرژی پایین تر 

جلوگیری شود.

ابهامات بسیار در این نامه،  در این میان با وجود 

واردات  که  کرده اند  استنباط  آن  از  رسانه ها  برخی 

اما  است.  شده  آزاد  خانگی  گازسوز  و  برقی  لوازم 

اکبر پازوکی -رئیس اتحادیه لوازم خانگی تهران- در 

گفت وگو با ایسنا، لغو ممنوعیت واردات لوازم خانگی 

را رد کرد و گفت: بر اساس این بخشنامه واردات 

مقررات  مشمول  گازسوز  و  برقی  تجهیزات  و  لوازم 

اجباری استاندارد و برچسب انرژی است.

به گفته وی در حال حاضر به طور قانونی کولر گازی، 

قطعه موتور، پمپ تخلیه آب ماشین لباسشویی و 

ظرفشویی، موتور خردکن و هواپز و غیره به کشور 

 C، نامه رده های این  بر اساس  وارد می شود. حالا 

D و E نباید وارد کشور شود و همه باید در گرید 

انرژی A باشند.

معنی  به  بخشنامه  این  که  پایان گفت  در  پازوکی 

آزادسازی واردات نیست و فقط مربوط به استاندارد 

وارد  کشور  به  حاضر  حال  در  که  است  کالاهایی 

می شود.

 ۱۳۹۷ سال  از  خانگی  لوازم  واردات  است؛  گفتنی 

ممنوع است و در حال حاضر عمده کالاهای خارجی 

گارانتی های  با  که  هستند  قاچاق  بازار  در  موجود 

تقلبی فروخته می شوند. طبق مصوبه اولیه شورای 

هماهنگی سران سه قوه در سال ۱۳۹۷ و تمدید آن، 

ممنوعیت واردات لوازم خانگی تا پایان سال ۱۴۰۰ 

صورت  به  تاکنون  تصمیم  این  اما  داشت،  ادامه 

سالانه تمدید شده است.

با این حال اخیرا وزیر صمت موافقت خود را با لغو 

ممنوعیت واردات لوازم خانگی اعلام کرده و گفته که 

وقتی ناترازی در ابعاد کیفی، کمی و تنوع برطرف 

وجود  واردات  محدودیت  برای  دلیلی  می شود، 

ندارد. او همچنین تاکید کرده که محدودیت واردات 

معمولا برای فراهم کردن فرصت برای تولیدکنندگان 

نباید  حاضر  حال  در  اما  می شود،  اعمال  داخلی 

محدودیتی برای واردات لوازم خانگی وجود داشته 

باشد. البته این موضوع نیازمند زمینه هایی است و 

رقابت  بازارهای  ایجاد  و  بازارسازی  به سمت  باید 

به  نیازی  کامل  رقابتی  بازار  در  کنیم.  حرکت  کامل 

اعمال محدودیت های فیزیکی وجود ندارد.

با این حال آنچه مشخص است، صحبت های وزیر 

خانگی  لوازم  واردات  ممنوعیت  لغو  درباره  صمت 

هنوز به مرحله اجرا نرسیده است.

رئیس اتحادیه لوازم خانگی:

واردات لوازم خانگی آزاد 

نشده است

یک کارشناس اقتصادی دلایل ناترازی نظام بانکی را تشریح و راهکارها و 

پیشنهاداتی برای اصلاح شبکه بانکی به عنوان بزرگترین عضو نظام اقتصادی 

کشور ارائه کرد.

محمدحسن ترابی در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: باتوجه به اینکه بیش از 

۸۰ درصد از تامین مالی اقتصاد کشور از طریق نظام بانکی صورت می گیرد، 

عملکرد درست و مناسب آن می تواند در تحقق رشد پایدار اقتصادی موثر 

واقع شود. 

در این میان یکی از  مهمترین مشکلات در نظام بانکی کنونی کشور، مسأله 

ناترازی در شبکه بانکی است.

وی افزود: افزایش میزان مطالبات غیر جاری بانک ها که خود ناشی از تحریم 

های هدفمند ظالمانه نظام بانکی و اقتصادی کشور است، افزایش بهای تمام 

شده تولید در اثر تورم و افزایش نرخ ارز که سبب درخواست تسهیلات بیشتر 

توسط تولیدکنندگان می شود، افزایش مطالبات بانک ها از بخش های دولتی 

و خصولتی و اعطای تسهیلات ارزی به مشتریان و وصول آن به صورت ریالی 

از مهم ترین دلایل بروز ناترازی در شبکه بانکی هستند.

این کارشناس ارشد اقتصادی ساختار نامناسب سرمایه و عدم تکافوی سرمایه 

ثبت شده در برخی از بانک ها را از دیگر دلایل ناترازی بانک ها عنوان و اظهار 

کرد: عدم نظارت مؤثر بر فعالیت های موسسات مالی و بانک ها بر اساس 

فلسفه وجودی تشکیل آنها، واقعی نبودن نرخ سود تسهیلات و سپرده ها با 

نرخ تورم و تسهیلات تکلیفی سبب بروز ناترازی در شبکه بانکی کشور شده 

است؛ به طوری که نظام بانکی نتوانسته بخشی از وظایف خود را با توجه 

به مشکلات و خلأ هایی که اشاره شد، انجام دهد و همین امر موجب شده 

اقدامات موثری که بانک ها در تامین مالی زیرساخت های کشور و کمک به 

فرآیند تولید داشته اند و در شرایطی که سایر ابزارهای تامین مالی از جمله 

بازار سرمایه، بیمه ها و سرمایه گذاری خارجی کارایی چندانی در تامین مالی 

اقتصاد کشور ندارند، نادیده گرفته شود.

ترابی ادامه داد: در کنار همه این مباحث بانک ها بدون هیچ پشتوانه ای 

متهم ردیف اول ناکارآمدی نظام اقتصادی می شوند؛ حال سوال اینجاست که 

چه عواملی موجب بروز این موضوعات درباره یکی از مهمترین بخش های 

اقتصادی کشور شده و چه تدابیر و الزامات نهادی می بایست در این مسیر 

در پیش گرفت؟ در این میان باید گفت که نظام بانکی، به عنوان یک عضو 

موثر از مجموعه نظام اقتصادی کشور، زمانی می تواند مأموریت های محوله 

را به نحوی کارا و اثربخش محقق سازد که سایر عناصر و بخش های اقتصاد 

کشور نیز نقش خود را به خوبی ایفا کرده و عملکرد مناسبی داشته باشند و 

بانک ها خود جزئی از یک سیستم هستند که از عملکرد آن تاثیر می پذیرند 

و خود نیز بر این سیستم تاثیرگذارند.

به صورت  که  را  اخیر  های  ظالمانه طی سال  تحریم های  که  بیان  با  وی 

مستقیم )تحریم بانک ها و بانک مرکزی( و غیرمستقیم )تحریم هر یک از 

صنایع کشور که در نهایت آثار آن متوجه ترازنامه بانک ها شده نظیر افزایش 

مطالبات غیرجاری آنها( آثار خود را بر وضعیت سودآوری بانک ها وارد کرده 

است، گفت: درآمد بانک ها عمدتا از محل درآمدهای کارمزدی است که آن 

هم با توجه به شرایط تورمی و افزایش بهای تمام شده پول بر اساس قیمت 

تمام شده از مشتریان اخذ می گردد و عملا رقم قابل ملاحظه ای نیست.

به گفته ترابی، تعیین نرخ سود تسهیلات بدون در نظر داشتن نرخ تورم سبب 

افزایش بهای تمام شده تولید و علیرغم محدودیت منابع، موجب تقاضای 

است.همچنین  شده  درگردش  و  ثابت  سرمایه  قالب  در  بیشتر  تسهیلات 

سپرده گذاران نیز به دلیل عدم انگیزه لازم برای انتفاع از سرمایه گذاری خود 

متناسب با نرخ تورم منابع خود را از بانک ها خارج می کنند و در نهایت 

موجب تشویق آنان برای حضور در سایر بازارهای موازی می شود تا از تورم 

جا نمانند و عملا این موضوع خود عاملی جهت کاهش منابع در سیستم 

بانکی می شود.این کارشناس اقتصادی تصریح کرد: در کنار این موضوعات، 

همگان اذعان دارند که بخش زیادی از بار مطالبات نظام بانکی خصوصاً بانک 

های دولتی به دلیل تسهیلات تکلیفی است و متولی بازپرداخت بخشی از 

تسهیلات اعطایی بانک ها، بخش های دولتی هستند؛ در واقع در سال های 

اخیر شاهد هستیم که دولت به جای استقراض مستقیم از بانک مرکزی به 

سراغ دیگر بانک ها رفته و بخشی از اضافه برداشت بانک ها ناشی از این 

امر است.وی تاکید کرد: در کنار مطرح کردن تمامی مشکلات، پیشنهادها و 

خلأهای نهادی موجود، لازم است در فرآیند تصمیم سازی و تصمیم گیری و در 

نهایت بازطراحی انتظارات از نظام بانکی که می خواهد در جهت رشد پایدار 

اقتصاد تلاش کند، علاوه بر اصلاح شیوه و کنترل و نظارت بر بانک ها، اصلاح 

متغیر های اقتصادی و کنترل نقدینگی و تورم نیز در دستور کار قرار گیرد و 

شرایط ویژه بانک ها و بار سنگین مسؤلیتی که بر عهده آنان قرار دارد نیز مورد 

توجه سیاستگذاران کشور قرار گیرد و برای تعیین تکلیف مطالبات بانک ها 

از بخش های دولتی و خصولتی چاره اندیشی شود.همچنین نظارت بانک 

مرکزی بر شبکه مالی و بانکی با در نظر گرفتن تفاوت های بانک ها به لحاظ 

ساختاری و ماهیتی صورت گیرد.

چرا نظام بانکی ناتراز شده است؟

وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه از امروز پرداخت 

حدود ۷۰۰ هزار تومان به ازای هر کدام از دارندگان سهام 

عدالت آغاز می شود، گفت: سود سهام عدالت تا سقف 

سهم  که  افرادی  از  برخی  برای  هم  تومان  میلیون  یک 

خبرنگار  گزارش  شد.به  خواهد  واریز  داشتند،  بیشتری 

اقتصاد آنلاین، احسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی و 

دارایی در حاشیه مراسم رونمایی سامانه هوشمند خیرات 

 ۴۵ از  بیش  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  نان  نذورات  و 

میلیون نفر از جمعیت کشور، دارنده سهام عدالت هستند 

که بر این اساس، سود سهام عدالت ۱۴۰۱ شرکت ها بعد 

از این که مجامع آنها برگزار و صورت های مالی آنها نهایی 

شد، اخذ گردیده و از فردا پرداخت حدود ۷۰۰ هزار تومان 

به ازای هر کدام از دارندگان سهام عدالت آغاز می شود.

برای  هم  تومان  میلیون  یک  سقف  تا  البته  افزود:  وی 

برخی از دارندگان سهام که سهم بیشتری داشتند، واریز 

خواهد شد.به گفته خاندوزی، با توجه به  این که بخشی 

باقی مانده سود سهامداران را بپردازیم.به طور کامل پرداخت نکرده اند؛ امیدواریم تا پایان سال از شرکت ها سود سهام عدالت سال گذشته خودشان را 



5  سال شانزدهم  شماره    2379 شنبه 25 آذرماه  1402

رصدخانه توضیحات وزیر کار درباره افزایش دستمزد کارگران
به گزارش ایسنا، سیدصولت مرتضوی، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در جمع دانشجویان دانشگاه امام صادق)ع( با اشاره به نحوه محاسبه 
حقوق ها عنوان کرده بود: میزان حقوق با توجه به سبد معیشت و نرخ تورم اعلام می شود، در طول سنوات گذاشته ضریبی از تورم را در نظر 
گرفتند، اما در سال ۱۴۰۱ حقوق را نزدیک به تورم اعلام کردیم.

صادق محصولی، دبیرکل جبهه پایداری درباره محمود احمدی نژاد به فارس 

گفت: »بنده اصلی ترین عامل تغییر در ایشان را عدم آمادگی درونی می بینم. 

اینکه بعضاً مطرح می شود که فلانی موثر بود، بهمانی موثر بود؛ بنده این را 

رد نمی کنم اما این را اصل نمی دانم. اصل، آن تغییرات درونی است که باعث 

می شود فلانی های بیرون اثرگذاری شان موثر واقع شود. 

اگر در درون، آن آمادگی را در خودت ایجاد کرده باشی؛ نه یک نفر بلکه ده ها 

نفر هم نمی توانند موثر باشند. 

-آقای احمدی نژاد به لحاظ اجرایی انصافا موفق بود و خدمات بسیار بزرگی 

هم انجام داد. 

ایشان از جهت عدالت محوری و عدالت گستری، یک استوانه محکمی را بنا 

کرد که قبلًا به این صورت فردی را در جایگاه اجرایی نداشتیم.

هرچند این گونه صحبت ها قبل از ایشان هم مطرح می شد که انقلاب اصلًا 

برای عدالت آمده است، انبیا برای عدالت آمدند، حضرت صاحب الزمان عجل 

الله تعالی فرجه الشریف برای عدالت می آید همه این ها جزو ضروریات دین 

است بلکه ضروری ترین عنصر دین را می توانیم بگوییم بحث عدالت است. 

یعنی به عبارت ساده تر دین آمده است و می گوید این کار را بکن و آن کار را 

نکن تا هر چیزی در جایش قرار بگیرد.

عدالت یعنی همین که هر چیزی در جایگاه خودش قرار بگیرد. منتها ما در قوه 

مجریه چنین چیزی در این ابعاد نداشتیم. شما آمارها را ببینید که در مناطق 

محروم چه خدمات بزرگی انجام شد.

حالا چون آقای احمدی نژاد امروز در موقعیتی است که بنده نمی پسندم، دلیل 

نمی شود که خدماتی که در زمان ایشان دولت انجام داد را نادیده بگیریم. 

مشکلی که در نظام داریم این است که بعضی از دوستان متاسفانه با کج فهمی 

برای اینکه از آقای احمدی نژاد خوششان نمی آید کارهای خوب دولت ایشان 

را هم یا نمی بینند یا منفی جلوه می دهند.

نژاد  باید نه تنها کارهای خوب دولت آقای احمدی  این انصاف نیست، ما 

بگوییم  را  دیگری  و هر کس  روحانی  آقایان هاشمی، خاتمی،  دولت  حتی 

خوب است و کارهای بدشان را بگوییم بد است. ملاک ما باید اصول باشد. 

در کار سیاسی هم که حالا سوال های بعدی تان طبعاً در آن راستا خواهد بود 

سیاست ورزی جریان ها و احزاب  باید اینگونه باشد و اگر غیر از این باشد با 

تناقض مواجه می شوید.

-من از سال 90  که از دولت بیرون آمدم با ایشان هیچ گونه ارتباطی نداشتم؛ 

نه تماس تلفنی داشتم، نه جلسه ای داشتم. لذا به جزء نمی توانم بگویم ولی 

جواب کلی اش در همان تغییرات فکری ایشان است که این تغییرات در جهت 

خلاف دیدگاه های قبلی و انقلابی ایشان است.«

به گزارش ایسنا محمد اسلامی رییس سازمان 

انرژی اتمی در مراسم رونمایی از سه رادیوداروی 

گروسی،  رافائل  اخیر  اظهارات  درباره  جدید 

در  حکام  شورای  نشست  در  آژانس  مدیرکل 

چارچوب  در  ایران  همکاری  کیفیت  با  رابطه 

چارچوب  در  ما  گفت:  جامع  پادمان  و  برجام 

آنها  وقتی  و  می کنیم  عمل  و  همکاری  پادمان 

بازرس معرفی می کنند ما حق داریم بررسی کنیم 

و هیچ مقام و قانونی اجازه ندارد بازرسی را به 

ما تحمیل کند. استفاده از واژه »محکوم می کنم« 

فاقد وجاهت قانونی است.

را  بازرس   ۱۲۰ حدود  ما  کرد:  اظهار  اسلامی 

پذیرفتیم و همین الان که خدمات شما هستیم، 

چارچوب  در  البته  و  سرزده  طور  به  بازرس  دو 

پادمان بازدید دارند. اینها یک امر تعریف شده 

است. هیچ فعالیتی غیر از چارچوب پادمان و 

ان پی تی بین ما و آژانس وجود ندارد. آژانس 

گزارشی که می دهد بر اساس برجام است و این 

یک امر روشن است، اما وقتی طرفین دیگر به 

تعهداتشان عمل نکردند فشار سیاسی و روانی 

به ایران که عین برجام عمل کند، درست نیست 

و به این مساله هم پاسخ دادیم.

اسلامی گفت ما در بیانیه تهران اعلام کردیم در 

اسفند ماه، طبق چارچوب همکاری مان بر مبنای 

ان پی تی و پادمان جامع عمل می کنیم.

مکان های  درباره  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 

باقی مانده گفت: امیدواریم تعاملات مان در این 

مورد هم ادامه یابد که در این دو مورد هم به 

سمت بسته شدن برویم.

وی درباره اجرای برجام اظهار کرد: در موضوع 

برجام فقط آمریکا از ان خارج شده و کشورهایی 

که باقی ماندند به تعهداتشان عمل نمی کنند. 

ما در چارچوب برجام ملاک مان قانون راهبردی 

یک  این  تحریم هاست.  لغو  ما  هدف  و  است 

بی تعهدی  ما  و  شده  ایجاد  که  است  تعهدی 

نکردیم. اینها به برجام می گویند »JCPOA« در 

حالی که ما به آن می گوییم »ICPOA« چرا که 

این ایران است که دارد به آن عمل می کند.

اسلامی درباره موضوع بازرسان و برخی اظهارت 

در مورد اینکه ایران بازرسان را اخراج کرده است 

با رد این ادعا اظهار کرد: ما هیچ بازرسی را اخراج 

نکردیم. پنج تن از بازرسانی که ما اعتبارنامه آنها 

بودند و  نیامده  ایران  به  نکردیم اصلا  را تایید 

بعد از لغو اعتبارنامه پنج تن، اعتبارنامه پنج تن 

دیگر را تایید کردیم. ما در یک کمیته ای اینها را 

ارزیابی می کنیم و آنها که تایید می شوند اجازه 

ورود پیدا می کنند. خیلی از اینها اصلا به ایران 

نمی آیند.

به گزارش ایسنا، علی بهادری جهرمی، سخنگوی 

دولت در نشست خبری در پاسخ به این پرسش که 

چرا ۶۰ مدیر متخلف دولتی به قوه قضائیه معرفی نشده اند، 

تصریح کرد: در دانشگاه امیرکبیر درباره گشت ارشاد مدیران صحبت کردم و گفتم 

بیش از ۶۰ مدیر که در مسائل مختلف در دو سال اخیر تخلفاتی داشته اند، از سوی 

بازرسی ویژه ریاست جمهوری شناسایی و سپس برکنار شده اند. پس این موضوع 

مشخصاً به یک پرونده خاص برنمی گردد.وی یادآور شد: در راستای اقدامات گشت 

ارشاد مدیران زمانی حتی اخذ مجوز انجام شده و در مواردی بازداشت هم صورت 

گرفته است. زمانی هم عکس این رخ داده و پیش آمده است که مدیرکلی در حوزه 

منابع طبیعی برکنار شد، اما گشت ارشاد مدیران به موضوع وارد شد و نظر خود را 

اعلام کرد که مدیر برکنارشده در حال مقابله با فساد بوده و باید به کار خود برگردد و 

این اقدام هم انجام شد. پس لازم است موضوعات را از هم تفکیک کنیم.

محسن مهدیان مدیرمسئول همشهری در 

سرمقاله این روزنامه نوشت: »سلیقه یکی مثل 

 ، سبک شادی صادق بوقی نیست اما این سبک شادی من

جزئی از فرهنگ ماست. جزئی از جامعه ماست. همین مردم.این مردم هم سرود 

سلام فرمانده می خوانند و هم به سبک پیرمرد رشتی شادی می کنند. این مردم 

جمع این دو هستند. برخی قدرت جمع بستن این دو را ندارند و ناچار برچسب 

جامعه متضاد بر این مردم می زنند. این هم خطاست و ناشی از خطای برداشت 

در نظام اولویت های ارزشی و هنجاری است.اگر می خواهیم جامعه ای را تحلیل 

کنیم باید مجموعه ارزش ها و هنجارهای جامعه را فهرست اما سهم هرکدام را با 

وزن کشی محاسبه کرد و برایند گرفت؛ نه اینکه همه را همسطح قرار داد و جمع 

جبری زد. وزن و ضریب مقاومت و معنویت و عدالت خواهی و ظلم ستیزی و 

آزادی خواهی واقعی این مردم قابل مقایسه با دیگر خصایص آنهاست؟ 

و  آموزش  وزیر  متوسطه  آموزش  معاون 

بودن  کار  دستور  در  به  اشاره  با  پرورش 

بازطراحی شاخه ها و رشته های متوسطه دوم از سال گذشته، از ادغام و کاهش 

رشته های فعلی شاخه نظری خبر داد و اعلام کرد که درصورت نهایی شدن 

تصمیمات، ممکن است از دو سال بعد، ادغام رشته های نظری اجرایی شود.

و  شاخه ها  بازطراحی  اینکه  بیان  با  کاظمی  محمدمهدی  ایسنا،  گزارش  به   

رشته های تحصیلی متوسطه دوم از سال گذشته در دستور کار وزارت آموزش 

و پرورش است، اظهار کرد: این بازطراحی کار مشترکی بین سازمان پژوهش 

و برنامه ریزی آموزشی و معاونت آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش 

است.

 وی از برگزاری جلسات کارشناسی متعدد در این راستا، خبر داد و گفت: یکی از 

بحث ها ادغام رشته ها در شاخه نظری و کاهش رشته های فعلی است.

توضیح بهادری جهرمی 

درباره برکناری 60 

مدیر دولت

انتقاد روزنامه اصولگرا 
از برخورد با صادق 

بوقی

نظرمحصولیدربارهتغییرمواضعاحمدینژاد

گیلانی  پیرمرد  ماجرای  دو  در  اظهارنظرها  تنها  »اگر  نوشت:  فرهیختگان 

و حجاب بان های مترو را درنظر بگیریم، نکته ای که بیش از همه به چشم 

می خورد، ناهماهنگی مسئولان مربوط در ارائه توضیح به رسانه ها پیرامون 

اخباری است که گرهی در افکار عمومی ایجاد کرده است. امری که فارغ از 

اینکه جزئیات دقیق و درستی از ماجرا ارائه نمی دهد، نوعی تناقض گویی را 

در صحبت های مسئولان، نشان می دهد.

توقع بیجایی نیست اگر این انتظار وجود داشته باشد که با توجه به اینکه 

اظهارات و صحبت های مسئولان مورد استناد افکار عمومی و رسانه ها قرار 

می گیرد، حداقل در اظهارنظر در مسائل اینچنینی که مردم جامعه نسبت به 

آن حساس هستند، هماهنگ عمل کنند و اگر قرار است موضعی نسبت به 

رویدادها داشته باشند، در آن اتفاق نظر داشته باشند.

موضوع دیگری که در دو ماجرای اخیر مورد توجه قرار دارد و به نظر می رسد 

اهمیت آن از جانب مسئولان هنوز درک نشده است، برداشتی است که 

افکار عمومی از اظهارات پیرو این ماجراها دارد.

اولین برداشتی که مخاطب از انتشار این اظهارات ضد و نقیض دارد، این 

است که اصل ماجرا و واقعیت رویداد از مردم پنهان می شود و صداقتی در 

موضع گیری نسبت به این رویدادها وجود ندارد.

امری که نمی توان گلایه ای را متوجه افکار عمومی دانست؛ چراکه وقتی 

بتوان  که  ندارد  واحدی وجود  روایت  تناقض گویی ها وسط می آید،  پای 

به آن استناد کرد.برای مثال ماجرای انتشار خبر دستگیری پیرمرد گیلانی 

افزایش  درحال  شرایطی  در  اخیر  روز  چند  در  آن  پیرامون  واکنش ها  و 

است که فارغ از اینکه دستاویز تازه ای به رسانه های معاند داده، در میان 

افکار عمومی نیز این سوال را ایجاد کرده که جرم پیرمرد و بازاریانی که 

اظهارنظر  مربوط  مسئولان  البته  بود؟  چه  بودند،  مشغول  آوازخوانی  به 

انتظامی  فرماندهی  اما  گذشته  نکرده اند.روز  منتشر  باره  این  در  دقیقی 

گیلان اطلاعیه ای منتشر و اصل بازداشت پیرمرد و اخطار پلمب مغازه ها را 

تکذیب کرد. واکنش طبیعی افکار عمومی نسبت به این ماجرا، نپذیرفتن 

آن است؛ چراکه جانشین فرمانده انتظامی گیلان در گفت وگو با باشگاه 

خبرنگاران جوان از بازداشت 12 نفر پیرامون این اتفاق خبر داده بود.به نظر 

می رسد آنچه در انتشار اخبار پیرامون ماجرا کمترین میزان اهمیت از جانب 

به  نسبت  افکار عمومی  که  است  برخوردی  و  واکنش  دارد،  را  مسئولان 

آن دارد. شاید فراموش می شود که افکار عمومی هنوز اظهارنظر مسئولان 

باید  دارند.به نظر می رسد  به خاطر  را  افراد  این  انتظامی درباره دستگیری 

عامل اصلی بروز اشکالات و حواشی پیرامون این اتفاقات را در برداشت 

سلیقه ای در اجرای قانون جست وجو کرد، زمانی که مبنا بر اجرای قانون 

براساس سلایق و نظرات شخصی باشد، آنچه قربانی می شود اصل و متن 

قانون است و آسیبی که مزید برعلت می شود، زخمی است که هربار بر 

پیکره اعتماد عمومی وارد می شود.«

تصمیم عجیب آموزش و پرورش؛

 ادغام رشته های تجربی ، 

ریاضی و انسانی در یک 

رشته؟

خبــــــــــــر

خبر

خبر

خبــــــــــــر

موضع گیری متناقض مسئولان درباره حوادث مختلف افکار عمومی را سردرگم می کند

واکنشاسلامیبهادعایاخراجبازرسان
آژانس

 ۲۲ )چهارشنبه  روز  صبح  ضرغامی  عزت الله  سید 

آذر ۱۴۰۲( در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 

گردشگری  وزارت  پیشنهاد  کرد:  اظهار  خبرنگاران 

برای لغو روادید ۳۲ کشور به تصویب رسید و لغو 

مشخص  ما  که  اولویت هایی  با  روادید  یک طرفه 

کرده بودیم امروز در دولت تصویب شد.

به  را  کشور  درهای  دارد  تصمیم  دولت  افزود:  وی 

روی دنیا باز کند. زمانی ما فقط شعار می دهیم اما 

زمانی عمل می کنیم. این تصمیم بسیار شجاعانه و 

مدبرانه ای بود که دولت گرفت. ما با مردم دنیا کار 

داریم و این لغو یک طرفه روادید در واقع حرف زدن 

با مردم دنیاست.

ضرغامی ادامه داد: جمهوری اسلامی نشان داد که 

و  کند  باز  دنیا  مردم  روی  به  را  درها  دارد  آمادگی 

تسهیلات بیشتری برایشان فراهم کند تا مردم دنیا 

بتوانند به راحتی به کشور ما بیایند و از مزیت های 

آن استفاده کنند در کنار آن بسیاری از تبلیغات منفی، 

شایعات و ایران هراسی که امروز یکی از ترفندهای 

نظام استکباری است، خنثی شود.

اول  مرحله  در  این  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  وی 

همکاری  با  که  بود  کشور   ۶۰ ما  پیشنهاد  است. 

امور خارجه و اطلاعات و همه دستگاه های  وزارت 

مسئول در کمیسیون سیاسی امنیتی دولت درباره 

آن بحث شد. من باید از رئیس و اعضای کمیسیون 

با ملاحظاتی که داشتند تشکر کنم.

کرد:  اعلام  را  کشورها  این  نام  همچنین  ضرغامی 

کویت،  قطر،  روسیه،  امارات،  بحرین،  عربستان، 

لبنان، ازبکستان، قرقیزستان، تاجیکستان، موریتانی، 

تانزانیا، زیمبابوه، سیشل، موریس، اندونزی، برونئی، 

برزیل،  ویتنام،  مالزی،  کامبوج،  سنگاپور،  ژاپن، 

هرزگوین،  و  بوسنی  ونزوئلا،  مکزیک،  کوبا،  پرو، 

صربستان، کرواسی.

وی با اشاره به مصوبه دیگر هیئت دولت اظهار کرد: 

برای برگزاری نمایشگاه شکوه پارس در پکن که در 

دی انجام خواهد شد مجوز دولت برای خروج ۲۱۱ 

قلم شیء تاریخی ارزشمند از دوره عصر آهن تا دوره 

صفویه صادر شد که با پروتکل های مربوطه، بیمه و 

همه ویژگی های مراقبت کامل با هزینه دولت چین 

صورت خواهد کرد.

گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  وزیر 

اضافه کرد: این نمایشگاه در چین برگزار خواهد شد 

که هم معرفی تاریخ تمدن ایران در یک کشور مهم و 

بزرگ مثل چین خواهد بود و هم در جذب گردشگر 

چینی که یکی از بازارهای مهم ما است نقش موثری 

با  که  تفاهمی  اساس  بر  متقابلا  داشت.  خواهد 

چینی ها داریم آنها هم نمایشگاه بزرگی در موزه ملی 

ایران سامان خواهند داد.

ضرغامی خبر داد:

 تصویب لغو روادید با ۳۲ 

کشور در دولت

به گزارش تسنیم، رسیدگی به گزارش شور اول کمیسیون تلفیق در مورد 

لایحه بودجه سال 1403 کل کشور در دستورکار نمایندگان در جلسه علنی 

امروز)سه شنبه 21 آذر ماه( قرار داشت.

در ابتدای این جلسه رحیم زارع سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه سال 

1403 گزارش کمیسیون متبوعش را قرائت کرد و پس از آن موافقان و 

مخالفان کلیات لایحه بودجه نقطه نظرات خود را مطرح کردند.

پس از آن این موضوع به رأی گذاشته شد که وکلای ملت با اکثریت آرا 

با کلیات لایحه بودجه مخالفت کردند . 

از جمع 235  ممتنع   10 مخالف  موافق 127   91 آرای  با  گیری  رای  این 

نماینده حاضر در صحن انجام شد. 

لازم به ذکر است که اعضای کمیسیون تلفیق در جلسه روز گذشته خود با 

کلیات لایحه بودجه سال 1403 با اکثریت آرا موافقت کرده بودند.

و  برنامه  سازمان  رئیس  بودجه ۱۴۰۳  لایحه  کلیات  بررسی  جریان  در 

بودجه در دفاع از لایحه پیشنهادی دولت و در پاسخ به انتقاد نمایندگان 

مبنی بر عدم توجه دولت به متناسب سازی حقوق بازنشستگان گفت: 

متناسب سازی  برای  نیاز  مورد  منابع  تا  می داند  ملزم  را  خود  دولت 

حقوق ها را تامین کند.

 قالیباف در واکنش به اظهارات منظور گفت: سازمان برنامه و بودجه طی 

نامه ای کتبی به شورای نگهبان اعلام کرده است که به دلیل نبود منابع، با 

مصوبه متناسب سازی حقوق بازنشستگان در برنامه هفتم مخالف است 

و این با صحبت های امروز شما در تناقض است؛ بنابراین سازمان برنامه 

و بودجه باید در نامه ای کتبی به مجلس، تصریح کند که دولت با تامین 

منابع متناسب سازی حقوق بازنشستگان موافق است.

پس از این اظهارات قالیباف جو غالب مجلس به حمایت از رد کلیات 

لایحه بودجه درآمد، به طوری که حمایت های حاجی بابایی به عنوان 

رئیس سازمان برنامه و بودجه از کلیات لایحه دولت اثری نداشت و 

در نهایت کلیات لایحه بودجه با ۱۲۷ رای مخالف در برابر ۹۰ رای موافق 

رد شد.

علتردکلیاتبودجهدرمجلسچهبود؟

هم میهن  به  اصولگرا  سیاسی  فعال  ایمانی،  ناصر 

گفت: »یک طیف فکری در جامعه داریم که اعتقاد 

را  حکومت  مصادر  خودی  کاملًا  افراد  باید  دارند 

به دست بگیرند و اصطلاحاً اسمش را با تعبیر دکتر 

لاریجانی »خالص سازی« گذاشته اند، من شک ندارم 

که چنین طیفی در کشور وجود دارد.

اینکه این طیف چقدر قدرتمند هستند و چقدر قادر 

هستند در پهنه کشور نیات خود را عملی کنند، این 

محل بحث و تردید است. یعنی می  خواهم بگویم 

این طیف وجود دارد و در برخی مناصب هم حضور 

دارند اما اینکه چقدر گستردگی دارند محل بحث 

است.

من اینقدر اینها را در کلان کشور تاثیرگذار نمی بینم 

ولی این طرز تفکر وجود دارد مانند سایر تفکراتی 

قرار  انکار  مورد  نباید  را  موضوع  اصل  که هستند. 

این  بود و نگذاشت  داد و حتی روی آن حساس 

طیف های فکری نیت های خود را عملی کنند...

موضعی متفاوت  درباره 

خالص سازی
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عبور استان بوشهر از بحران و تنش  آبی/  شیرین سازی آب دریا به 100 هزار مترمکعب رسیدگزارش
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر از عبور استان از بحران و تنش کم آبی خبر داد و گفت: از ۴۰۰ هزار مترمکعب آب مصرفی 

استان بوشهر در شبانه روز ۱۰۰ هزار مترمکعب آن از محل شیرین سازی آب دریا است. 

خبــــــــــــر

گزارش

خبر

خبر

مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر گفت: فعالیت های علمی و پژوهشی 

موجب شده که بندر بوشهر در بین بنادر کشور بالاترین میزان تخلیه و بارگیری 

کالا را به خود اختصاص دهد.

محمد شکیبی نسب روز چهارشنبه در همایش بزرگداشت هفته پژوهش در بوشهر 

اظهار کرد: این همایش به پاس ارج گذاری به مقوله تحقیق و پژوهش برگزار 

شده چرا که این موضوع سالیان سال است که به عنوان حلقه مفقوده مراکز علمی 

و صنعتی محسوب می شود.

نیازهای  ارتقا بهره وری و رفع  به  بیان کرد: تحقیق و پژوهش می تواند  وی 

صنعت بویژه در شرایط تحریمی کمک وافری کند.

بندری و دریایی استان بوشهر حضور  ادامه داد: در حوزه های  شکیبی نسب 

شرکت های دانش بنیان و موضوع تحقیق و پژوهش در رفع بسیاری از نیازهای 

این بخش ها نقش قابل توجهی داشته است.

بویژه  و  بندر  بحث  در  کرد:  تصریح  بوشهر  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 

عملیات های تخلیه و بارگیری و خدمات دهی به کشتی ها و شناورهای وارد 

شده به بندر بوشهر استفاده های بی شماری شده است.

وی افزود: بخش قابل توجهی از اختصاص بالاترین ظرفیت تخلیه و بارگیری 

بنادر کشور به بندر بوشهر در کنار تلاش و بررسی های علمی کارکنان اداره کل 

بنادر و دریانوردی استان بوشهر، در سایه تحقیق و پژوهش محقق شده است.

و  مشکل  رفع  پژوهش  و  تحقیق  از  اصلی  هدف  داد:  ادامه  نسب  شکیبی 

کمبودهای در صنایع است که در استان بوشهر با ارتباط خوب صنعت و مراکز 

علمی، گام های ارزشمندی در این زمینه برداشته شده است.

وی افزود: در برخی از تجهیزات استراتژیک موردنیاز بنادر استان بوشهر با وجود 

اعمال تحریم های ظالمانه و دشواری در واردات این کالاها، شرکت های دانش 

بنیان استان بخوبی توانستند با تولیدات ارزشمند خود این نیازها را برطرف کنند.

شکیبی نسب عنوان کرد: اعتماد به شرکت های دانش بنیان و قانون حمایت از 

این شرکت ها بدون تردید کمک می کنند تا کارشناسان این شرکت با توان و 

انگیزه بیشتری در این حوزه فعالیت کنند.

وی افزود: در خصوص رفع مشکلات فرایندی نیز برای ارائه خدمات نیز بررسی 

بندری چابک  به عنوان  را در خدمات رسانی  بوشهر  بندر  توانسته  های علمی 

معرفی کند که این مهم به افزایش توان رقابت پذیری بندر نیز کمک کرده است.

از ۹۵ درصد  بیش  اکنون  داد:  ادامه  بوشهر  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 

واردات میوه کشور از بندر بوشهر و با استفاده از کشتی های یخچالی انجام می 

شود.وی افزود: این کشتی ها در گذشته واردات خود را از طریق سایر بنادر کشور 

انجام می دادند ولی پس از اینکه در دوره محدودی، ترددشان به سمت بندر 

بوشهر افتاد با برنامه ریزی مناسب و افزایش راندمان تخلیه و بارگیری، آمد و 

رفت آنها به بندر بوشهر ماندگار شد.شکیبی نسب اظهار کرد: با تلاش های انجام 

شده اکنون بندر بوشهر مرکز اصلای واردات میوه کشور است و ماهانه چندین 

کشتی یخچالی ویژه حمل میوه در بندر بوشهر تخلیه می شود.مدیرکل بنادر و 

دریانوردی استان بوشهر عنوان کرد: تمامی کاپیتان های این کشتی ها تقدیرنامه 

هایی برای بندر بوشهر صادر کردند که این نشان از تاثیر بررسی های علمی و 

پژوهشی برای افزایش راندمان و بهره وری کار دارد.وی گفت: امید است با بهره 

گیری از پژوهش و فناوری در تصمیم ها بتوانیم هزینه ها و هدررفت سرمایه را 

به حداقل میزان ممکن برسد.

بوشهربالاترینمیزانتخلیهوبارگیریبنادرکشوردارد

بازاریان مجتمع های تجاری بندر گناوه پس از گذشت ۲۰ روز از تعطیلی مغازه های خود 

به علت اعتراض صنفی نسبت به دستورالعمل کالای همراه ملوان )ته لنجی( با اجرایی 

شدن دستورالعمل جدید روز چهارشنبه کسب و کار خود را از سر گرفتند.

به گزارش خبرنگار ایرنا، بازار تجاری گناوه از بازارهای معروف در جنوب کشور است که 

کالاهای مغازه های خود را از محل ته لنجی تامین می کنند.

از زمان آغاز تعطیلی مغازه ها، مسئولان استانی و شهرستانی و نمایندگان مجلس 

شورای اسلامی این استان برای حل مشکل بوجود آمده در زمینه اصلاح و بازنگری 

دستورالعمل کالای همراه ملوان ، پیگیری های مستمری انجام دادند که با همکاری و 

تعامل ایجاد شده با مقامات کشوری ، پس از ابلاغ آیین نامه جدید آرامش نسبی بر 

بازار گناوه حاکم و فعالیت مغازه داران به روال عادی بازگشت.

مردم اغلب استان های کشور برای خرید کالای مصرفی خانوار خود و تعدادی نیز به 

منظور تامین کالای مورد نیاز مغازه های بازار این شهرها به بندر گناوه در طول سال 

سفر می کنند.به گفته استاندار بوشهر، با ابلاغ دستورالعمل جدید ته لنجی این مهم از 

امروز اجرایی شده و براساس آن وزن ترخیص کالاهای وارداتی ته لنجی به ۷۵ تن و 

اقلام آن به ۸۰ نوع کالا افزایش یافت.

" احمد محمدی زاده " روز چهارشنبه در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: براساس دستورالعمل 

جدید در هر سفر لنج های تجاری وزن کالاهای وارداتی ته لنجی برای ترخیص از ۶۰ 

تن به ۷۵ تن افزایش یافته است.وی افزود: همچنین تعداد اقلام وارداتی توسط 

لنج های تجاری و سفاری از ۵۹ قلم به ۸۰ نوع کالا افزایش یافته است.

استاندار بوشهر یادآور شد: در مواردی که حجم کالاهای وارداتی یک لنج از ۷۵ تن به 

۱۵۰ تن افزایش یابد مازاد ۷۵ تن به عنوان کالای ته لنجی سفر دوم آن لنج محاسبه 

و ترخیص می شود.محمدی زاده با بیان اینکه این موارد در سطح ملی مصوب شده 

است، گفت: پیرامون این موضع جلسه شورای تامین تشکیل شد و اتخاذ تصمیم کرد.

وی ادامه داد: با توجه به اینکه در پنج بندر دیر، کنگان، دلوار، بوالخیر و لاور ساحلی 

کالاهای ته لنجی در حال تخلیه است در صورت ترخیص اگر کالایی در لنج ها باقیمانده 

اختلاف ۶۰ تن قدیم تا ۷۵ تن جدید به آنها مجوز ترخیص از سوی گمرکات داده 

می شود.محمدی زاده افزود: در راستای حمایت از تجارت و بازرگانی در استان بوشهر 

و موضوع ته لنجی پیگیری هایی توسط مسئولان استان از سطح ملی انجام شد.

وی اضافه کرد: در این راستا نماینده ولی فقیه در استان، نماینده مردم استان بوشهر در 

مجلس خبرگان رهبری، نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی و شورای تامین 

به صورت ویژه در سطح ملی و ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز پیگیری لازم انجام 

دادند تا در دستورالعمل ابلاغی به نفع مردم استان تغییراتی ایجاد شود.

کالای همراه ملوان )ته لنجی( به عنوان نوعی واردات کالا است که از دیرباز رواج داشته 

و برای گذران زندگی ساحل نشینان بسیار حائز اهمیت است.

۹۰ درصد از جمعیت ۱۱۰ هزارنفری شهرستان گناوه بصورت زنجیروار از طریق کالای ته 

لنجی امرارمعاش می کنند.بندر گناوه در شمال استان بوشهر بیش از ۸۰۰ فروند شناور 

باری دارد که با سفر به کشورهای عربی حوزه جنوبی خلیج فارس در امر دریانوردی 

فعالیت دارند و هر شناور در سفرهای دریایی هشت تا ۱۰ملوان را به همراه دارد.

بازارتجاریبندرگناوهفعالیتخودراازسرگرفت

 توانمندسازی، اشتغال و خودکفایی خانواده های مددجویان یکی از اولویت های 

سازمان های حمایتی است که تلاش می شود با تخصیص تسهیلات مناسب و 

اشتغال، زمینه درآمدزایی پایدار برای خانواده های تحت حمایت فراهم شود.

یکی از شیوه هایی که در راستای اشتغال زایی برای مددجویان و خانواده های آنها 

در دستور کار قرار گرفته است، ایجاد و راه اندازی پنل های خورشیدی است که با 

برنامه ریزی صورت گرفته ۴۰۰ نیروگاه برق خورشیدی در استان راه اندازی خواهد شد.

راه اندازی این پنل ها ضمن آنکه در راستای رفع مشکلات تأمین نیروی برق و تولید 

انرژی پاک بسیار مؤثر خواهد بود در معیشت، رفع فقر و توانمندسازی اقتصادی و 

خودکفایی خانوارها به خصوص خانواده های تحت حمایت نهادهای حمایتی نیز 

تأثیر بسزایی خواهد داشت.استان بوشهر دارای شرایط خوب و مناسبی برای راه اندازی 

نیروگاه های خورشیدی است چراکه اغلب روزهای سال در استان بوشهر آسمان 

آفتابی است و انرژی مورد نیاز برای نیروگاه های خورشیدی تأمین می شود.احداث این 

نیروگاه های برق خورشیدی برق مورد نیاز خانواده های تحت حمایت را تأمین می کند 

و مازاد برق تولیدی نیز وارد شبکه سراسری شده و برای این خانواده ها درآمدزایی 

داشته باشد.نصب نیروگاه های تولید انرژی برق خانگی در منازل مددجویان کمیته 

امداد به عنوان یکی از انرژی های پاک، با هدف توانمندسازی و ایجاد اشتغال خانگی 

پایدار و درآمدزایی مستمر خانواده های تحت حمایت این نهاد اجرایی شده است.

ایجاد ۴۰۰ نیروگاه برق خورشیدی

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر در گفت وگو با خبرنگار مهر از امضای 

یک تفاهم نامه برای ساخت ۴۰۰ نیروگاه خورشیدی در سطح استان بوشهر خبر داد 

و اظهار داشت: استان بوشهر با داشتن بیش از ۳۰۰ روز آفتابی در طول سال ظرفیت 

خوبی برای احداث نیروگاه های خورشیدی است.غلامرضا حشمتی بیان کرد: ۴۰۰ 

نیروگاه پنج کیلوواتی برق در استان بوشهر راه اندازی می شود که طی سال جاری در 

شهرستان دشتی تاکنون ۶۵ نیروگاه راه اندازی شده است و در تلاش هستیم که روند 

اجرای این طرح ها سرعت گیرد.وی با اشاره به مشوق ها و شرایط مناسب برای احداث 

نیروگاه های خورشیدی توسط بخش خصوصی بیان کرد: تسهیلات بانکی مناسب 

و خرید تضمینی برق زمینه را برای جذابیت سرمایه گذاری در این زمینه فراهم کرده 

است.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر ادامه داد: وزارت نیرو، کمیته 

امداد امام خمینی )ره(، سازمان بهزیستی، بسیج سازندگی و معاونت توسعه روستایی 

و مناطق محروم کشور در اجرای این طرح مشارکت دارند.حشمتی از اهداف این طرح 

به افزایش تولید برق از منابع تجدید پذیر و پاک اشاره کرد و ادامه داد: برق تولیدی 

این نیروگاه با نرخ ۳۰ هزار ریال برای هر یک کیلووات ساعت به صورت تضمینی 

خریداری می شود.

پرداخت تسهیلات راه اندازی نیروگاه های خورشیدی

مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر نیز در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: در 

راستای ایجاد اشتغال برای مددجویان کمیته امداد استان بوشهر اقدامات بسیار خوبی 

صورت گرفته که یکی از این طرح ها ایجاد نیروگاه های خورشیدی است.

ایجاد نیروگاه های  با اشاره به ظرفیت های خوب استان بوشهر در  عباس روشن 

خورشیدی اضافه کرد: نیروگاه های تولید برق خورشیدی از محل تفاهم نامه چند 

جانبه میان کمیته امداد، شرکت برق و بانک ها، احداث می شود.وی با اشاره به 

پرداخت تسهیلات مناسب برای راه اندازی نیروگاه های برق خورشیدی در استان 

بوشهر خاطرنشان کرد: این فرصت خوبی برای مددجویان در استان است که باید 

ازا ین ظرفیت و فرصت به خوبی استفاده شود.مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر 

افزود: ایجاد اشتغال، کمک به معیشت، رفع فقر و توانمندسازی اقتصادی گروه ها 

و اقشار کم برخوردار ساکن در مناطق روستایی و حاشیه شهرها از اهداف مد نظر 

در اجرای این طرح ها است.وی با اشاره به بهره مندی مددجویان تحت حمایت 

نهادهای حمایتی و سایر افراد کم برخوردار از مزایای این طرح تصریح کرد: ۴۰۰ نیروگاه 

خورشیدی با ظرفیت هر کدام پنج کیلو وات در سال جاری در استان راه اندازی خواهد 

شد.روشن اضافه کرد: بوشهر از لحاظ جغرافیایی از استان های مستعد کشور برای 

احداث نیروگاه های خورشیدی و بر همین اساس مورد توجه ویژه سرمایه گذاران بخش 

خصوصی قرار گرفته است.

انتظار می رود با راه اندازی نیروگاه های خورشیدی، ضمن ایجاد اشتغال و خودکفایی 

نیازمندان و مددجویان نهادهای حمایتی، زمینه برای رفع مشکل برق و تأمین انرژی 

مورد نیاز در سطح استان فراهم شود.

اشتغالزاییدربوشهرباتولیدبرق

رئیس سازمان ملی زمین و مسکن:

بیشاز۴.۵میلیونخانوادهفاقدمسکنهستند
از  رئیس سازمان ملی زمین و مسکن گفت: در بخش مسکن ثبت نامی که 

متقاضیان واجد الشرایط کشور داشته ایم، بیش از ۴.۵ میلیون خانواده ثبت نام 

کرده اند و طبق بررسی های ما این خانواده ها تسهیلات دریافت نکرده اند و فاقد 

مسکن هستند و ما این مطلب را با مدارک و مستندات ارائه می کنیم.به گزارش 

ایسنا، مهندس ارسلان مالکی - معاون وزیر  راه و شهرسازی - در دوازدهمین 

کنفرانس ملی سازه و فولاد و اولین کنفرانس ملی نوردکاران فولادی، صنعت 

فولاد را موتور محرکه  بخش مسکن دانست و گفت: اگر بخش مسکن را به 

به شمار  این بخش  موتور محرکه  فولاد  بدانیم، صنعت  پیشران کشور  عنوان 

می آید.وی ادامه داد: امیدواریم با این همایش و اتفاقات خوب، صنعت فولاد 

در صنعت ساختمان به جایگاه بهتر و در شأن شایسته قرار گیرد.مالکی به عدم 

در بخش  گفت:  و  کرد  اشاره  نامی  ثبت  در مسکن  در بخش هایی  تسهیلات 

مسکن ثبت نامی که ما از متقاضیان واجد الشرایط کشور داشته ایم بیش از ۴.۵ 

میلیون خانواده ثبت نام کرده اند و طبق بررسی های ما این خانواده ها در جهاتی 

تسهیلات دریافت نکرده اند و فاقد مسکن هستند و ما این مطلب را با مدارک 

و مستندات ارائه می کنیم.وی به اراده دولت سیزدهم اشاره کرد و افزود: دولت 

سیزدهم مصمم است و اراده کرده که این جهش را برطرف کند. در طرح نهضت 

مسکن ملی تاکنون حدود یک میلیون و ۹۰۰ هزار واحد شروع شده است و 

تاکنون در وزارت راه و شهرسازی بیش از ۳۸ هزار هکتار زمین در محدوده شهرها 

مهیا شده و در اختیار افراد قرار گرفته است.رئیس سازمان ملی زمین و مسکن 

تصریح کرد: در سازمان ملی مسکن ۲۵ هزار هکتار پروژه شروع کردیم و بیش 

از ۶۰۰۰ کیلومتر جاده سازی شده و این کار بسیار بزرگی بوده است.معاون وزیر 

راه و شهرسازی سرعت، کیفیت و قیمت تمام شده را مهم برشمرد و اظهار کرد: 

در پروژه نهضت ملی سرعت، دوندگی برای ما مهم است و در کار جهادی باید 

با سرعت پیش برویم همچنین کیفیت و مقاوم بودن و هزینه و قیمت تموم 

شده بسیار مهم حائز اهمیت است.وی در ادامه گفت: ما هر چقدر قیمت تمام 

شده را بیشتر کنیم فشار را روی متقاضی آورده ایم؛ بنابراین قیمت تمام شده 

بسیار برای ما مهم است.مالکی افزود: آسایش و امنیت در بخش مسکن مهم 

است و خوشبختانه صنعت فولاد این جاذبه را دارد.رئیس سازمان ملی زمین و 

مسکن تاکید کرد: دولت هم بایستی پیوند خوردن صنعت با مراکز دانشگاهی 

و تحقیقاتی را بهبود ببخشد و جاذبه ها را بیشتر کند.وی خاطر نشان کرد: ما 

در دولت و حاکمیت وصف مقررات و قوانین را در بخش هایی انجام داده ایم و 

یکسری چالش های ریزی است که باید توسط دولت برطرف شود و تسهیلات 

بانکی باید جوری تنظیم شود تا شرکت ها بهتر خرید کنند تا این جاذبه در سازه 

های فولادی بیشتر شود.مالکی افزود: در تولید سازه ها برای مسکن باید دقت 

داشته باشیم و نظارت و تقویت تولید این سازه ها مهم است.این مقام مسئول 

اظهار کرد: در فضای رقابتی سازه های فولادی کسی که کار باکیفیت ارائه می 

دهد باید رتبه آن مشخص شود و این کار مشترک دولت و شماها است.

رئیس سازمان ملی زمین و مسکن در پایان اظهار کرد: ظرفیت خیلی خوبی در 

این صنعت است که ما می توانیم بازار کشورهای منطقه را هم داشته باشیم.

خبر

نشست  در  گفت:  بوشهر  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 

کارگروه مدیریت انرژی، تمهیدات لازم برای عبور موفق بوشهر از 

فصل سرما اندیشیده شد.کوروش دهقان در نشست کارگروه 

مدیریت انرژی استان بوشهر گفت: تامین به موقع نفت و گاز 

و برق در فصل سرما از اساسی ترین اولویت های استان است و 

در این راستا تمهیدات لازم اندیشیده شده است.وی افزود: ستاد 

مدیریت بحران استان بوشهر با همکاری و همراهی دستگاه های 

ذیربط و متولی، نهایت توان خود را برای بهبود خدمات رسانی به 

مردم در نقاط مختلف استان بوشهر به کار گرفته است و در این 

مسیر هیچ کوتاهی نمی شود. مدیرکل مدیریت بحران استانداری 

بوشهر خاطر نشان کرد: با توجه به فرارسیدن فصل سرما و بالا 

رفتن مصرف گاز در کشور، جلسه کار گروه مدیریت انرژی استان 

با هدف هماهنگی بین دستگاهی و انجام اقدامات اولویت دار 

در راستای مدیریت سوخت گاز و تامین سوخت دوم نیروگاه 

های تولید برق و صنایع استان و صرفه جویی در مصرف سوخت 

برگزار شد.دهقان در تشریح جزییات این جلسه تصریح کرد: در 

این جلسه ضمن ارائه گزارش از سوی شرکت گاز، شرکت توزیع 

نیروی برق و شرکت پخش فراورده های نفتی منطقه بوشهر 

هماهنگی های لازم برای عبور موفق از فصل سرما صورت گرفت.

به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی استانداری بوشهر، مدیر 

کل مدیریت بحران استانداری بوشهر گفت: در طول سال، آمادگی 

کاملی برای مقابله با مخاطرات احتمالی طبیعی و غیرطبیعی داریم 

و از تمام پتانسیل موجود در استان برای بالاتر رفتن کیفیت کار 

بهره می بریم.

تمهیدات لازم برای عبور موفق 

بوشهر از فصل سرما اندیشیده شد

واردات کالای همراه ملوان که به نام »ته لنجی« شناخته می شود 

این  که  است  ساحل نشینان  روزهای  این  دغدغه های  از  یکی 

مشکل با اصلاح مصوبه سابق حل می شود.خبرگزاری مهر، گروه 

استان ها: ساحل و دریا یکی از مهمترین ظرفیت ها برای استان 

بوشهر است و افراد زیادی از شمال تا جنوب استان بوشهر از این 

طریق امرار و معاش می کنند.طی سال های اخیر مقررات جدیدی 

وضعی شده و تصویب مصوبات متعدد در مورد واردات کالا از 

طریق شناورها به بنادر باعث شده تا فعالان حوزه تجارت دریایی با 

چالش جدی برای واردات کالا روبرو شوند.کاهش تعداد سفرها به 

گونه ای که در سال جاری تنها مجوز یک سفر برای لنج داران صادر 

شده است، باعث شده تا تجار و بازرگانان نتوانند همچون سنوات 

گذشته واردات کالا را دنبال کنند.یکی دیگر از چالش ها میزان و 

نوع کالاهای وارداتی است به گونه ای که بر اساس مصوبه جدید 

ته لنجی، لنج داران مجاز با واردات ۵۹ قلم کالا بوده و هر لنج فقط 

۶۰ تن کالا را می تواند وارد کند.

لزوم رفع دغدغه ساحل نشینان

یکی از فعالان تجاری استان بوشهر در گفت وگو با خبرنگار مهر 

اظهار داشت: واردات ته لنجی حق مسلم مردم است و راه امرار 

و معاش مردم از طریق همین دریا است.وی اضافه کرد: برخی 

مقررات و ممنوعیت ها باعث شده تا شاهد چالش جدی پیش 

روی فعالان تجاری باشیم و بازار را به تعطیلی بکشاند و بسیاری 

از افراد بیکار شوند.وی تاکید کرد: همین موضوع باعث شده تا 

بازارهای تجاری استان بوشهر نیز با چالش هایی روبرو شوند که 

انتظار می رود مسؤولان مربوطه به صورت جدی پیگیر این مساله 

شود.

اصلاح مصوبه سابق ته لنجی

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی در 

گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: به منظور رفع دغدغه های 

و  تلاش ها  بوشهر  استان  در  دریایی  تجارت  حوزه  فعالان 

پیگیری های فراوانی را در سطح ملی داشته ایم.

عبدالکریم جمیری اضافه کرد: با پیگیری های مکرری که با رئیس 

جمهور، ریاست مجلس و معاون اول رئیس جمهور در مورد 

مشکل ترخیص کالای همراه ملوان طی روزهای اخیر صورت 

گرفت، روز گذشته جلسه ای به دستور آقای مخبر تشکیل و نسبت 

به این موضوع تصمیم گیری شد.وی افزود: خوشبختانه اصلاحاتی 

در مصوبه سابق نسبت به تعداد اقلام و حجم کالای همراه ملوان 

صورت گرفت که جزئیات آن بعد از طی مراحل قانونی توسط 

دستگاه های اجرایی اعلام خواهد شد.نماینده مردم بوشهر، گناوه 

و دیلم در مجلس شورای اسلامی بیان داشت: تصمیم گیران باید 

توجه داشته باشند که ملوانی و لنج داری، معیشت و زندگی مردم 

شمال استان بوشهر است و بارها تکرار کرده ام که با توجه به 

اقتضائات زندگی و معیشت مردم تصمیم کارشناسانه گرفته شود.

امید می رود با پیگیری های صورت گرفته شاهد رفع مشکلات و 

دغدغه های ساحل نشینان و تأمین نیازها و مشکلات مردم در 

شهرهای ساحلی به ویژه مناطق تجاری استان بوشهر باشیم.

رفع دغدغه ساحل نشینان؛

مشکل »ته لنجی« با اصلاح مصوبه 

سابق حل می شود
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D عوارض مصرف بی رویه ویتامین 
ویتامین D جزو ویتامین های محلول های در چربی است که اگر در دز بالا استفاده شود باعث 

سلامتمسمومیت، سنگ کلیه، خشکی پوست و تهوع و استفراغ خواهد شد. 
تغذیه سالم

آگهی 

خبـــــــــر

پلیس فتا
آگهی مزایده

سازمان غذا و دارو:

فروش مکمل در باشگاه های ورزشی ممنوع است

رییس اداره نظارت، ارزیابی و ثبت مکمل های تغذیه ای و ورزشی سازمان غذا و دارو 

گفت: تنها محل عرضه مکمل  های ورزشی، داروخانه است.

 سمیه طاهری  کاشانی با عنوان این مطلب که در دو سال گذشته هیچگونه فرآورده 

مکمل وارد کشور نشده است، افزود: به طور خاص محصولات نهایی در این حوزه 

وارد کشور نمی شوند و بیش از ۹۹ درصد از واردات به مواد اولیه محدود می شود؛ 

این محصولات در داخل کشور مورد آزمایش قرار می گیرند، برچسب زنی و بسته بندی 

شده و به بازار عرضه می شوند.

برای   IRC ۵۰۰ و هزار  به ۳  نزدیک  مکمل  اداره  گذشته  داد: طی سال  ادامه  وی 

شرکت های مختلف تمدید و صادر کرده است.

انرژی زا گفت:  و  ارزیابی و ثبت مکمل های تغذیه ای، ورزشی  اداره نظارت،  رئیس 

وقتی شرکت یا کارخانه ای قصد دارد نمایندگی یک شرکت خارجی را دریافت کند و 

محصول آن شرکت را به صورت تحت لیسانس تولید کند، نیاز به گواهی تحت عنوان 

FSC دارد که مشخص شود محصول در آن کشور مجوز فروش دارد.

طاهری کاشانی درباره بخشنامه ی جدید فروش مکمل  های غذایی گفت: در این 

از طریق  بخشنامه تاکید شده است که خرید، فروش و عرضه مکمل های غذایی 

فضای مجازی دو شرط دارد؛ در ابتدا مجوز های آن باید از سازمان غذا و دارو دریافت 

شود. برخی دیگر از مجوز ها هم باید از مرکز توسعه تجارت الکترونیک دریافت شود.

برعهده  مکمل ها،  انواع  کننده  عرضه  اینترنتی  فروشگاه های  بر  نظارت  افزود:  وی 

دانشگاه ناظر و معاونت غذا و داروی آن استانی است که انبار فروش در آن قرار دارد.

اینکه  به  اشاره  با  تغذیه ای ضمن  مکمل های  ثبت  و  ارزیابی  نظارت،  اداره  رئیس 

هنگام مراجعه به عطاری ها باید به پروانه کسب آن ها توجه کرد، افزود: عطاری ها 

صرفاً مجازند که عصاره، روغن های اقل و برخی عرقیات را به مشتریان عرضه کند؛ 

به همین جهت مردم باید توجه کنند که شرح حال نویسی، تجویز دارو، مشاوره و 

مواردی، چون ماساژ درمانی و طب سوزنی، غیرقانونی در این مراکز هستند. تجویز 

دارو، مشاوره دارویی و شرح حال گیری تنها توسط پزشک و داروساز صورت می گیرد.

طاهری کاشانی ضمن تأکید به ممنوعیت تجویز، تزریق و توزیع مکمل های ترکیبی 

توسط مربیان باشگاه ها، گفت: مربیان تحت هیچ شرایطی حق عرضه پودر های 

بدن سازی در باشگاه ها را ندارند و فقط می توانند محصولات را معرفی کنند، تنها 

محل عرضه مکمل های ورزشی، داروخانه  ها هستند.

مصرف  که  است  داده  نشان  جدید  مطالعه  یک   

کافئین قبل از بازی فوتبال می تواند بر عملکرد فرد 

تأثیر بگذارد.

 پژوهشگران دریافته اند که مصرف کافئین با دوز پایین 

هم اثرات مثبت و هم اثرات منفی بر عملکرد بازیکنان 

فوتبال )چه جوان و چه با تجربه( دارد. در حالی که 

عوامل زیادی در این مهم نقش دارد، یافته های این 

مطالعه می تواند برای مربیان و بازیکنان مفید باشد.

ورزش فوتبال ترکیبی از فعالیت های کم شدت مانند 

پیاده روی، آهسته دویدن و ایستادن همراه با سریع 

بدنی  فعالیت های  با  زدن  تکل  و  دویدن، چرخش 

در  بازیکن  یک  موفقیت  و  عملکرد  است.  شدید 

زمین فوتبال، هم به آمادگی جسمانی وی و هم به 

تصمیم گیری سریع او بستگی دارد.

از  یکی  که  کافئین  داده اند  نشان  قبلی  مطالعات 

است،  جهان  در  غذایی  مکمل های  محبوب ترین 

می تواند در طول ورزش متناوب از جمله فوتبال، فواید 

تصمیم گیری  بر  آن  تأثیر  اما  باشد،  داشته  فیزیکی 

مبتنی بر ورزش کمتر مورد مطالعه قرار گرفته است.

ایران و  اکنون پژوهشگران دانشگاه دانشگاه شیراز 

استافوردشایر بریتانیا، تأثیر کافئین را بر دقت پاس، 

بازیکنان  تصمیم گیری  توانایی های  و  مسئله  حل 

فوتبال بررسی کرده اند.

گفت:  مطالعه  این  مسئول  نویسنده  سلطانی  پویا 

مطالعات نشان داده اند که کافئین می تواند توجه، 

خوی  و  خلق  و  انرژی  همچنین  و  سرعت  و  دقت 

کافئین  تأثیرات  حال،  این  با  بخشد.  بهبود  را  فرد 

مسئله  حل  مانند  »بالاتر«  شناختی  عملکرد های  بر 

بنابراین  است؛  بحث  مورد  اغلب  تصمیم گیری،  و 

کنیم.  بررسی  را  موضوع  این  گرفتیم  تصمیم  ما 

پژوهشگران ۱۲ فوتبالیست مرد ۱۶ تا ۱۷ ساله با حداقل 

چهار سال سابقه بازی در لیگ دسته اول جوانان ایران 

را بررسی کردند.

کننده  مصرف  مطالعه  این  در  کنندگان  شرکت 

در  میلی گرم  از ۱۰۰  کمتر  میزان  به  کافئین  معمولی 

روز بودند. به هر یک از شرکت کنندگان ۳ میلی گرم 

به ازای هر کیلوگرم از وزن بدنشان کافئین یا پودر 

آرد در کپسول های ژلاتینی داده شد و توانایی های 

تصمیم گیری آن ها شامل دقت پاس کوتاه ۱۰ متری 

و پاس طولانی ۳۰ متری مورد ارزیابی قرار گرفت. در 

حالی که این دوز به عنوان دوز پایین کافئین در نظر 

گرفته می شود، تحقیقات قبلی نشان داده است که 

این دوز، انرژی زاست یا عملکرد را بهبود می بخشد.

از  استفاده  با  بازیکنان  این  دادن  پاس  توانایی 

 Loughborough( لفبرو«  فوتبال  پاس  »آزمون 

Soccer Passing Test( یا به اختصار LSPT، یک 

آزمون مهارتی چندوجهی ویژه فوتبال برای ارزیابی 

و  کنترل  کردن،  دریبل  دادن،  پاس  توانایی های 

تصمیم گیری ارزیابی شد.

قدرت تصمیم گیری آن ها از طریق یک کار رایانه ای 

کلیپ   ۱۰ کنندگان  شرکت  آن  در  که  شد  ارزیابی 

ویدیویی از یک بازیکن فوتبال در حال کنترل توپ را 

تماشا کردند و از آن ها خواسته شد که بهترین گزینه 

را برای پی ریزی یک حمله خوب در زمانی که ویدیو 

متوقف می شود، تعیین کنند. بازیکنان پس از مصرف 

کافئین در مقایسه با بازیکنانی که دارونما مصرف کرده 

بودند، در پاس های کوتاه ۱.۶۷ درصد و در پاس های 

این  با  داشتند.  بیشتری  دقت  درصد   ۱۳.۴۸ بلند 

حال، قدرت تصمیم گیری آن ها ۷.۱۴ درصد کمتر بود 

و نمرات آزمون LSPT آن ها نیز ۳.۴۹ درصد پس از 

مصرف کافئین کمتر شد.

این مطالعه می گوید:  ارشد  نگار جعفری پژوهشگر 

تمام  بین  در  تقریباً  کوتاه  پاس  دقت  که  حالی  در 

شرکت کنندگان قبل و بعد از مصرف کافئین ثابت بود، 

عملکرد در مورد پاس های بلند متفاوت بود. علاوه بر 

این، اکثر شرکت کنندگان پس از مصرف کافئین در 

کسب  کمتری  امتیاز   LSPT آزمون  و  تصمیم گیری 

کار های  که  باشد  این  نشانگر  می تواند  این  کردند. 

پیچیده تر با تعداد پاس بیشتر ممکن است تحت 

تأثیر دوز های پایین کافئین مصرف شده یک ساعت 

قبل از بازی قرار گیرند.

بازیکنان  به  توصیه  به جای  می گویند  پژوهشگران 

فوتبال که به طور کامل از کافئین پرهیز کنند، یافته های 

آن ها حاکی از لزوم تحقیقات بیشتر در مورد تأثیرات 

آن بر تصمیم گیری در طول یک مسابقه فوتبال است. 

فوتبال،  مسابقه  یک  طول  در  افزود:  سلطانی  پویا 

موقعیت  مانند  مختلفی  نشانه های  باید  بازیکنان 

حریف، سازماندهی تیم و فشار زمان را پردازش کنند. 

دارد،  ویژه ای  اهمیت  پاس  ارسال  در  تصمیم گیری 

موقعیت های  می تواند  خوب  پاس  یک  که  جایی 

گلزنی ایجاد کند.پژوهشگران می گویند عوامل زیادی 

برای در نظر گرفتن وجود دارد، اما داده های ارائه شده 

توسط این مطالعه می تواند برای طراحی تمرینات 

مفید باشد.

که  می دهد  نشان  ما  یافته های  می گوید:  سلطانی 

کافئین  مصرف  تأثیر  تحت  می تواند  تصمیم گیری 

باشد و مربیان ممکن است این معیار های عملکردی را 

برای بررسی در تمرین مفید بدانند. وی افزود: تعدادی 

از پارامتر ها مانند دوز کافئین نسبت به وزن بدن، 

دفعات مصرف کافئین و موقعیت های خاص بازیکنان 

یا سبک بازی آن ها می توانند دخیل باشند. به عنوان 

مثال، کاهش جزئی در دقت پاس ممکن است برای 

یک هافبک بسیار مهم باشد، اما برای یک دروازه بان 

کمتر تاثیرگذار باشد.

 Behavioral Brain Research این مطالعه در مجله

منتشر شده است.

فوایدومضراتکافئینبرایفوتبالیستها

فی   140000550 کلاسه  اجرائی  پرونده  موجب  به 

مابین بانک ملی شعبه گلشن بندر بوشهر به عنوان 

بستانکار و شرکت مهندسی و فن آوری مثنی سازان 

هیرون  بعنوان وام گیرنده و آقای  احمد شیرشکن 

یکدستگاه  ششدانگ  راهن:  بعنوان  بردخونی  پور 

آپارتمان مسکونی طبقه چهارم تحت پلاک 1560/231 

بخش دو بوشهر )دویست و سی ویک فرعی از هزار 

و پانصد و شصت اصلی( به مساحت طبق سند 

221/83 مترمربع واقع در بخش دو شهرستان بوشهر 

به آدرس: بوشهر -بهمنی-میدان رفاه-کوی مخبلند-

چپ-نبش  تمار-بعدازنانوایی-سمت  میثم  خیابان 

کوچه میثم 8-طبقه چهارم ساختمان آفتاب ،که سند 

آن بنام احمد شیرشکن پوربردخونی ثبت و صادر 

گردیده است./

* محدود به حدود طبق گردش ثبتی: شمالًا در هفت 

قسمت که قسمت چهارم آن شرقی است ، قسمتهای 

دو و ششم آن غربی است، اول دیواریست بطول 

6/65 )شش مترو شصت و پنج سانتیمتر( مربع به 

فضای حیات خلوت، دوم دیواریست بطول 2/20 )دو 

مترو بیست سانتیمتر( به فضای حیاط خلوت، سوم 

دیواریست بطول 4/10 )چهارمتر و ده سانتیمتر( به 

فضای پلاک 1560/153 ، چهارم دیواریست بطول 

بطول  دیواریست  پنجم  داکت،  به  سانتیمتر   ./90

به داکت، ششم دیواریست بطول  50/. سانتیمتر 

بطول  دیواریست  داکت، هفتم  به  90/. سانتیمتر 

10/20 )ده مترو بیست سانتیمتر ( به فضای پلاک 

1560/153 ، شرقا در سه قسمت که قسمت دوم آن 

شمالی است، اول دیواریست بطول 4/25 )چهار متر 

و بیست و پنج سانتیمتر ( به فضای مشاعی ، دوم 

دیواریست بطول 1/05 )یک مترو پنج سانتیمتر( به 

فضای مشاعی، سوم دیواریست بطول 7/75 )هفت 

متر و هفتاد و پنج سانتیمتر ( به فضای مشاعی، 

جنوبا در دو قسمت که قسمت پنجم آن شمالی، 

قسمتهای چهارم و ششم آن شرقی، قسمتهای دوم 

بطول  دیواریست  اول  است.  غربی،  آن  و هشتم 

به فضای پلاک  و ده سانتیمتر(  متر  7/10 )هفت 

باقیمانده، دوم دیواریست بطول 3/15 )سه   1560

مترو پانزده سانتیمتر ( به راه پله و آسانسور ، سوم 

درب و دیواریست بطول 6/70 )شش مترو هفتاد 

سانتیمتر ( به راه پله و آسانسور ، چهارم دیواریست 

بطول 1/55 )یک مترو پنجاه و پنج سانتیمتر ( به راه 

پله و آسانسور ، پنجم دیواریست بطول 1/70 ) یک 

مترو هفتاد سانتیمتر ( به راه پله و آسانسور ، ششم 

دیواریست بطول 1/60 ) یک مترو شصت سانتیمتر( 

به راه پله و آسانسور، هفتم دیواریست بطول 5/75 

)پنج متر و هفتاد و پنج سانتیمتر( به فضای پلاک 

1560 باقیمانده، هشتم دیواریست بطول 2/10 )دو 

نهم  به فضای حیاط خلوت،  و ده سانتیمتر(  متر 

دیواریست بطول 4/65 )چهار مترو شصت و پنج 

سانتیمتر ( به فضای حیات خلوت ، غربا دیواریست 

بطول 7/70 )هفت متر و هفتاد سانتیمتر ( به فضای 

حیات خلوت است./

 *مشخصات منضمات ملک: پارکینگ قطعه سه به 

مساحت 12 متر در طبقه 1 بحدود اربعه شمالا بطول 

5 متر به راهرو و شرقا بطول 2/40 )دو مترو چهل 

سانتیمتر ( به راهرو و جنوبا بطول 5 متر به راهرو و 

غربا بطول 2/40 ) دو مترو چهل سانتیمتر ( به راهرو 

میباشد ، که طی سند رهنی 16437 مورخ 1399/3/20 

دفترخانه 95 بوشهر در قبال مبلغ 16/500/000/000 

ریال و سند 16438 مورخ 1399/3/20 دفترخانه 95 

بوشهر در رهن بانک ملی گلشن بوشهر قرار گرفته 

است./

طبقه  در  مذکور  ملک  مذکور:  پلاک  * مشخصات 

و  زمین  زیر  شامل  طبقه   5 مجتمع  یک  چهارم 

)مشتمل  واحدی  بصورت 5  آن  بالای  طبقه  چهار 

بر 4 واحد مسکونی و 1 واحد تجاری( واقع گردیده 

است، دارای 3 اتاق خواب )دارای کمد( و آشپزخانه 

)دارای کابینت ام دی اف ( پذیرایی و مجموع کل 

)دویست  مذکور 221/83  احداثی  بنایی  مساحت 

و بیست و یک مترو هشتاد و سه سانتیمتر( می 

باشد. نمای بیرونی ساختمان سنگ و نمای داخلی 

دیواری  کاغذ  پذیرایی  قسمت  در  و  آمیزی  رنگ 

است. کف سنگ مرمریت، درب ضد سرقت و پنجره 

همچنین  و  آسانسور  دارای  upvc،ساختمان  ها 

انشعابات آب برق گاز می باشد. نوع اسکلت بتنی و 

مصالح بکار رفته بلوک و آجر و ارتفاع مفید ساختمان 

3مترو وضعیت نما اصلی سنگ و نوع سقف تیرچه 

بلوک می باشد. ساختمان دارای پارکینگ اختصاصی 

قطعه 3 بمساحت 12 مترمربع که در زیرزمین قرار 

گرفته است و کف آن موزاییک و بدنه سرامیک و 

سقف آن کاذب 60*60 می باشد.

الی ۱۲ روز دوشنبه مورخ  از ساعت ۹  *پلاک فوق 

1402/10/11 در اجرای ثبت بوشهر از طریق مزایده به 

فروش می رسد.

* مزایده از مبلغ پنجاه و یک میلیاردو بیست میلیون 

ونهصدهزار ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی 

نقداً فروخته می شود. مزایده حضوری و شرکت در 

جلسه برای عموم آزاد است و منوط به پرداخت ۱۰ 

درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و 

تحت کلاسه واریز اعلامی و حضور خریدار یا نماینده 

قانونی او در جلسه مزایده الزامی است لذا خریدار یا 

خریداران می بایست اصل فیش واریزی مبلغ ودیعه 

ثبت  اجرای  اداره  به  کتبی  درخواست  همراه  به  را 

بوشهر تسلیم نمایند. ضمناً برنده مزایده مکلف است 

ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از 

تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نمایند 

و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به 

حساب سپرده واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد 

نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد در این 

صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده 

تجدید می گردد. لازم بذکر است بدهی های مالیاتی 

و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه 

رقم قطعی آن معلوم شده باشد یا نشده باشد به عهده 

برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد وجوه 

پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده 

مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر اجرایی و حق 

مزایده نقداً وصول خواهد شد/.

تاریخ انتشار: شنبه مورخ 1402/09/25

شماره: 745/ م الف

اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر 

آگهی مزایده اموال غیر منقول کلاسه : 140000550

بچه ها هرگز به افراد غریبه اعتماد نکرده و اطلاعات 

شخصی نظیر آدرس، شماره تلفن و يا ساير اطلاعات 

مانند تصاویر خانوادگی خود را از طريق اينترنت برای 

کسی ارسال نكنند چون در اینترنت هر کسی می تواند 

خود را شخص دیگری معرفی کند.

#پلیس_فتا    #کلیک_امن    #کودکان_سایبری

آگهی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  »آگهی 

قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی«

مورخ  رأی شماره 140260324003000899  برابر   

تعیین  قانون  موضوع  اول  هیأت   1402/05/06

تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 

فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی 

ملک اهرم تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 

آقای محمد علی عالی زاده فرزند عوض به شماره 

به شماره ملی 3559302854  شناسنامه 4370 

صادره از تنگستان یکباب ساختمان به مساحت 

369/54 متر مربع پلاک 652 فرعی از 1052 اصلی 

قطعه یک واقع در اهرم خریداری مع الواسطه 

گردیده  محرز  پولادی  سردار  رسمی  مالک  از 

است فلذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 

نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 

مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که 

توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 

ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 

اعتراض خود را کتباً به این اداره تسلیم و پس 

از اخذ رسید،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 

اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

مربوطه سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/25

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/10

شماره: 147/ م الف 

غلامرضا حیدری- سرپرست ثبت اسناد و املاک 

شهرستان تنگستان

...........................................................................

آگهی تحدید حدود اختصاصی 

نظر به اینکه عملیات تحدیدی ششدانگ یک 

 11780/20 مساحت  به  مزروعی  زمین  قطعه 

برازجان  مترمربع پلاک 7481/5 واقع در حومه 

وراث  درخواست  مورد  بوشهر  سه  بخش 

مرحوم حسین بنازاده باید تجدید شود حسب 

آگهی  انتشار  تقاضای  که  مالکین  درخواست 

وقت  است  نموده  اختصاصی  حدود  تحدید 

تحدید حدود روز 1402/10/20تعیین و عملیات 

تحدیدی در محل شروع و بعمل خواهد آمد 

کلیه  و  متقاضی  از  آگهی  این  بوسیله  اینک 

صاحبان املاک مجاور طبق ماده 14 قانون ثبت 

دعوت میشود در وقت مقرر در محل حضور بهم 

حدود  به  نسبت  مجاورین  واخواهی  رسانند 

از  ثبت  قانون  ماده 20  ارتفاقی طبق  و حقوق 

تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی تا 30 روز 

پذیرفته خواهد شد .ضمناً معترض مکلف است 

طبق تبصره 2ماده واحده قانون تعیین تکلیف 

پرونده ثبتی معترضین مصوب 1373/12/21 و 

ماده 86 آئین نامه اجرایی ظرف مدت یکماه از 

تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت دادخواست 

به مرجع قضایی محل وقوع ملک تسلیم دارد و 

الاحق او ساقط خواهد شد.

تاریخ انتشار :1402/09/25

شماره : م الف/570

................................................................

رونوشت آگهی حصر وراثت 

شماره  شناسنامه  دارای  فخری  عزت  خانم 

کلاسه  به  دادخواست  شرح  به   3549591039

1402/379 از این شورا درخواست گواهی حصر 

وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان 

حسین فخری بشناسنامه 3549586140 در تاریخ 

78/7/12 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته 

ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :

ملی  بشماره  فرزند حسین  فخری  غلامرضا   )1

3549589311 و متولد 30/7/3 صادره از دشتی 

)پسر متوفی(

ملی  بشماره  فرزند حسین  فخری  خدیجه   )2

3549589301 و متولد 28/7/3 صادره از دشتی 

)دختر متوفی(

ملی  بشماره  حسین  فرزند  فخری  عزت   )3

3549591039 و متولد 39/9/7 صادره از دشتی 

)دختر متوفی(

ملی  بشماره  حسین  فرزند  فخری  هاجر   )4

3549594178 و متولد 47/12/1 صادره از دشتی 

)دختر متوفی(

ملی  بشماره  حسین  فرزند  فخری  سکینه   )5

5299667711 و متولد 1307/4/1 صادره از کنگان 

)همسر دائمی متوفی( و لاغیر.

درخواست  مقدماتی  تشریفات  انجام  با  اینک 

تا هر  نماید  آگهی می  نوبت  در یک  را  مزبور 

کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد 

او باشد از تاریخ نخستین آگهی ظرف یکماه به 

شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.

شماره: 266/ م الف

رئیس شعبه سوم شورای حل اختلاف شهر کاکی
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در  این نشریه:

زهرا  قدرتنما،

 سبحان قنبرپور، 

عبدالصمد شهریاری 
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سه بوشهری به تیم ملی قایقرانی 

آب های آرام دعوت شدند

التماس رسانه ایتالیایی به اینزاگی: طارمی را بخر!

و  آرناتوویچ  ضعف  به  اشاره  با  مرکاتو  کالچو  رسانه 

سانچز، از واجب بودن جذب مهدی طارمی خبر داد.

التماس رسانه ایتالیایی به اینزاگی: طارمی را بخر!

برای  فرصت خوب  دو  اینتر  سه"،  "ورزش  گزارش  به 

رسیدن به صدر جدول گروه خود در رقابت های لیگ 

قهرمانان اروپا را داشت تا به عنوان صدرنشین راهی 

مرحله یک هشتم نهایی شود. اما شاگردان اینزاگی نه 

در بازی دور قبل برابر بنفیکا و نه دیدار دو شب پیش 

مقابل سوسیه داد به پیروزی دست پیدا نکردند تا به 

عنوان تیم دوم راهی مرحله بعد شده و در انتظار یک 

قرعه دشوار باشند.

اینتر و زهردار  ضعف گلزنی مهاجمان نیمکت نشین 

نبودن خط حمله تیم در دیدار خانگی برابر رئال سوسیه 

داد به وضوح مشخص بود. موضوعی که ماه هاست 

توسط رسانه های ایتالیایی مطرح شده و اینکه تمام بار 

گلزنی تیم روی دوش لائوتارو و تورام است و دو عنصر 

تهاجمی دیگر تیم یعنی آرناتوویچ و سانچز هیچ پوئن 

مثبتی برای تیم نداشته اند.

وب سایت کالچومرکاتو در گزارشی به ضعف مهاجمان 

طارمی  مهدی  خرید  لزوم  از  و  پرداخت  اینتر  ذخیره 

سخن گفت. مهاجم ایرانی شب گذشته توانست یک 

گل زیبا را برابر شاختار دونتسک به ثمر برساند.

عطف  نقطه  طارمی،  "اینتر  تیتر  با  مرکاتو  کالچو 

ژانویه: سه سیگنال واضح از پورتو" نوشته است:اینتر 

سیگنال های بیشتری را در آخرین روز مرحله گروهی 

لیگ قهرمانان اروپا نشان داد. بازی برابر سوسیه داد 

در  دارد  قصد  اینتر  دارد:  همراه  به  را  مهم  ابهام  یک 

ایتالیا تسلط پیدا کند و ماجراجویی سال گذشته در 

آرناوتوویچ و سانچز می توانند  آیا  را تکرار کند.  اروپا 

نیازهای چنین تیمی را برطرف کنند؟با نگاهی به دیدار 

مقابل رئال سوسیداد، پاسخ به راحتی قابل تشخیص 

است. تورام به مانند همیشه، وزنه هجومی نراتزوری را 

تا لحظه ورود لائوتارو مارتینز به دوش می کشد. تأثیر 

اینتر  روند هجومی  در  اتریشی و شیلیایی  مهاجمان 

کمترین حالت ممکن بود و به همین دلیل است که در 

اسرع وقت به سرمایه گذاری در بازار نیاز است.

طارمی  مهدی  به  معطوف  همیشه  باشگاه  چشمان 

است که شب گذشته یک بار دیگر گلزنی کرد و جشن 

گلزنی خود را با نشان دادن لوگو پورتو جشن گرفت 

و تیمش را به مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 

اروپا فرستاد. در یک شب تعیین کننده و مهم، بازیکن 

و  )آرناتوویچ  نراتزوری  مهاجم  دو  برخلاف  ایرانی 

سانچز( کاملا تأثیرگذار بود و نشان داد که یک بازیکن 

با استعدادش چقدر می تواند تعادل تیمی مانند اینتر 

اینزاگی را که از قبل به خوبی ساخته شده، تغییر دهد.

حقیقت این است که مهاجمی مانند طارمی بلافاصله 

در ژانویه برای افزایش سطح فنی اینتر مورد نیاز مربی 

است.  پیچیده تر  وضعیت  اما  بود.  خواهد  نراتزوری 

انتخاب اینکه طارمی در ژانویه جذب شود یا در ژوئن، 

برای ماروتا و آسیلیو دشوار است چرا که در آن صورت 

آنها باید در زمستان هزینه کنند.

انتقالات  و  نقل  بازار  برای  ایده  طارمی همچنان یک 

ژوئن است، زمانی که او به صورت رایگان از پورتو جدا 

خواهد شد. فراتر از پیام های مختلفی که درخصوص 

وجود  با  و  می شود  منتشر  پرتغال  از  طارمی  آینده 

سیگنال قوی که او در جشن گلزنی خود با نشان دادن 

لوگو پورتو اجرا کرد، واضح است که صعود پورتو به 

برنامه های  قهرمانان،  لیگ  نهایی  هشتم  یک  مرحله 

احتمالی برای ژانویه را پیچیده می کند. بعید است که 

آنها در این فصل این بازیکن کلیدی را از دست بدهند.

جذب طارمی در زمستان نیازمند تلاش اقتصادی قابل 

توجهی از سوی اینتر است. تقریباً غیرممکن است که 

در اوایل ژانویه فرصتی برای آوردن او به میلان وجود 

داشته  وجود  خروجی هایی  اینکه  مگر  باشد،  داشته 

حال،  این  با  است.  نشده  پیش بینی  هنوز  که  باشد 

داستانی متفاوت برای ژوئن وجود دارد. آوسیلیو قبلًا 

برای جذب این بازیکن با هزینه صفر، ارتباط خود با 

اطرافیان طارمی را آغاز کرده است. این احتمال وجود 

دارد که این معامله انجام شود، اما فقط در تابستان 

آینده.

یک  و  قایقران   2 گفت:  بوشهر  استان  قایقرانی  هیات  رئیس 

مربی از این استان به تیم ملی قایقرانی دعوت شدند.

"مهدی زارعی" روز یکشنبه در گفت و گو با ایرنا در بوشهر اظهار 

کرد: "شایان حسینی" و "مژده متقی" به عنوان قایقران و "رضا 

رئیسی" به عنوان مربی، سه بوشهری دعوت شده به اردوی تیم 

ملی قایقرانی هستند.

وی بیان کرد: این اردو با هدف افزایش آمادگی تیم ملی برای 

المپیک  و کسب سهمیه  آسیا  قهرمانی  رقابت های  در  حضور 

پاریس از ۲۰ تا ۲۵ آذرماه به میزبانی مجموعه ورزشی آزادی 

تهران برگزار می  شود.

به  یادآور شد: همچنین  بوشهر  استان  قایقرانی  رئیس هیات 

منظور بزرگداشت سالروز نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی 

ایران، مسابقه قایقرانی ماراتن در پایان ماه جاری به میزبانی 

پایگاه نیروی دریایی ارتش در بوشهر برگزار می شود.

هیات  اسکله  از  ورزشکاران  مسابقه  این  در  داد:  ادامه  زارعی 

قایقرانی استان بوشهر به مسافت ۲۰ کیلومتر بصورت رفت و 

برگشت پارو خواهند زد.

وی اظهار کرد: این مسابقه در ماده "تورینگ یک نفره " برگزار 

می شود و تیم اعزامی هر استان متشکل از حداکثر سه ورزشکار 

و یک مربی خواهد بود.

زارعی گفت: این رقابت در رده سنی بزرگسالان برگزار و حداقل 

سن مجاز شرکت کنندگان ۱۶ سال تعیین شده است.

وی در بخش دیگری از صحبت های خود اظهار کرد: بوشهر تنها 

استان داری لیگ "دراگون بوت" است که در این لیگ 13 تیم 

آقایان و بانوان حضور دارند.

زارعی افزود: این رقابت ها با هدف بزرگداشت شهدای خلیج 

فارس در دو بخش آقایان و بانوان آغاز شده که هفته دوم و 

پایانی آن در هفته جاری برگزار می شود.

 یحیی گل محمدی :

مدیر آنها با رییس فدراسیون رفیق است!

استان،  این  میزبانی  با  گفت:  بوشهر  استان  جودو  هیات  سرپرست 

مسابقات جودو قهرمانی انتخابی تیم ملی بزرگسالان روزهای ۳۰ آذر تا ۲ 

دی ماه در مجموعه ورزشی دانشگاه آزاد اسلامی واحد "عالیشهر" بوشهر 

برگزار می شود.

به گزارش ایرنا " محمد بلوطی " روز چهارشنبه در نشست خبری با رسانه 

کرد: ۵۰۰  اظهار  بوشهر  مرکز  اسلامی  در سازمان خبرگزاری جمهوری  ها 

ورزشکار و کادر اجرایی در این رقابت ها شرکت خواهند کرد.

وی اضافه کرد : این رویداد ملی در رشته جودو برای نخستین بار در رده 

بزرگسالان در هفت وزن برگزار می شود.

سرپرست هیات جودو استان بوشهر افزود: به ۳۱ استان کشور اجازه داده 

شده که در ۲ وزن از این هفت وزن، ۲ نفر شرکت کننده معرفی کنند و در 

پنج وزن دیگر فقط یک نفر مجوز ورود به مسابقات دارد.

بلوطی ادامه داد: با برگزاری این رقابت ها شرایط حضور ورزشکاران استان 

در اردوهای تیم ملی و انتخاب برای مسابقات آسیایی و جهانی فراهم 

خواهد شد.وی با اشاره به وجود ۲۰۰ جودوکار سازمان یافته در استان 

بوشهر بیان کرد: از این شمار ۵۰ ورزشکار در رده های سنی نوجوانان تا 

بزرگسالان در رده قهرمانی فعالیت می کنند.

جدید  ریزی  برنامه  در  گفت:  بوشهر  استان  جودو  هیات  سرپرست 

فدراسیون جهانی جودو، یک نشان تیمی به رشته جودو المپیک اضافه 

شد تا جمع نشان های این رشته به ۱۵ عدد بالغ شود.

وی ادامه داد: پس از رفع تعلیق فدراسیون جودو این رشته فعالیت های 

خود را در زمینه قهرمانی در رویدادهای بین المللی آغاز کرده است.

بوشهر میزبان مسابقات جودو انتخابی 
تیم ملی بزرگسالان شد

دربی  از  پس  خبری  نشست  در  گل محمدی  یحیی   

حضور یافت و در خصوص این بازی اظهار نظر کرد.

پرسپولیس صحبت های اولیه؟ 

می توانستیم  اول  نیمه  بود.  خوبی  و  جاندار  بازی 

خیلی  توپ  گردش  و  کنیم  کنترل  را  بازی  جریان 

خوبی داشتیم. یکی دو موقعیت خیلی خوب داشتیم 

و می توانستیم خیلی خوب بازی را مدیریت کنیم و 

ایستگاهی مان  از ضربات  و  برسیم  دروازه حریف  به 

نرسیدیم.  گل  به  متاسفانه  ولی  کنیم  استفاده  خوب 

کرد و  بازی  با پرس شدیدتری  نیمه دوم حریف  در 

شاید آنطور که خودم از بچه ها انتظار داشتم که پاس 

بیشتری در زمین حریف و در جریان بازی بدهند، این 

اتفاق نیفتاد. توانستیم به گل برسیم و یادم نمی آید 

در  جریان بازی هم موقعیت خاصی به حریف داده 

باشیم. در فاز دفاعی خیلی خوب عمل کردیم و حریف 

می خواست روی توپ های بلند و اوت دستی ها روی 

تیم ما فشار بیاورد که بچه های ما خیلی خوب این 

جریان را کنترل کردند.

پرسپولیس اعلام پنالتی به سود استقلال؟

روی آن صحنه  به نظرم هیچ اتفاقی نیفتاد و بازیکن 

و  انداخت  ما  بازیکن  پای  روی  را  خودش  حریف 

زانویش اصلا درگیر این صحنه  را گرفت که  زانویش 

نبود. صحنه جلوی چشم آقای بنیادی فر بود و تصمیم 

خیلی خوبی هم  گرفت، چون در آن جو و فشار اگر پنج 

درصد هم فکر می کرد پنالتی است، قطعا می گرفت. 

صحنه اصلا لازم نبود به VAR برود. نمی دانم داورهای 

اما  آورده اند،  عراق  از  حالا  آوردند؛  کجا  از  را  عراقی 

اینکه چرا این  صحنه ها را خیلی زود به VAR می برد. 

دقیقه ۶۰ بازیکن حریف باید اخراج مستقیم می شد 

اما تصمیمات VAR خیلی عجیب بود. آقای بنیادی فر 

خودش صحنه را دیده بود و ما از او انتظار داشتیم. اما 

چرا در VAR تصمیم خودش را زیر سوال برد؟

پرسپولیس استفاده از وی ای آر؟

اگر قرار باشد اینطوری وی ای آر بیاورند همان بهتر که 

نیاید. زیاد تلاش نکنید و خودتان را به دردسر نیندازید، 

چون هم بازی قشنگ تر است و هم واقعا نوبر است که 

با وی ای آر تصمیمات اشتباه باشد.

موقعیت  مورد  در  نکونام  صحبت های  پرسپولیس 

ندادن به پرسپولیس؟

هرکسی  نمی کنم.  صحبت  دیگران  نظر  مورد  در  من 

نظر خودش را دارد و برای خودش قابل احترام است. 

صحبت های ما بر اساس نظر کارشناسان و صحنه هایی 

بود که دیده شد. امروز دو امتیاز از ما گرفتند و یک 

امتیاز به حریف دادند.

شما  با  پرسپولیس؟  علیه  اتفاقات  دلیل  پرسپولیس 

مشکل دارند یا پرسپولیس؟

رعایت  و  احترام می گذاریم  ما  این است که  دلیلش 

احساس می کنند  و  داریم  و حیا  ما حجب  می کنیم. 

هر بلایی سرشان می آوریم آنها حرف نمی زنند. ما هم 

مقصریم و باید از حقمان بیشتر دفاع کنیم. باید شلوغ 

بازی کنیم، چون این کارها متاسفانه در فوتبال ایران 

جواب می دهد. قبل از بازی در مورد داوری دربی های 

روی  بیخودی  فشار  این  و  می کنند  صحبت  گذشته 

توجه  با  هم  انضباطی  کمیته  دوستان  می آید.  داور 

به رفاقتی که دارید یا نمی دانم که چه چیزی است، 

دوگانگی در رأی احساس متفاوتی به ما می دهد. اینکه 

چون مدیرعامل آنها با رییس فدراسیون رفاقت دیرینه 

و قدیمی دارند، نباید حق تیم های دیگر ضایع شود. از 

عضو کمیته انضباطی هم نه، اما باشگاه باید از حق ما 

و باشگاه دفاع کند. باشگاه باید داد بزند و هوار بزند. 

نه اینکه بی احترامی شود، اما باید از حقمان دفاع کنند. 

این انتظاری است که از باشگاه و بازیکنان داریم. ما 

حجب و حیا داریم، شاید باید پرروتر باشیم، دوست 

ندارم از این کلمات استفاده کنم اما متاسفانه در فوتبال 

ایران جواب می دهد.

پرسپولیس دلیل نتایج ضعیف پرسپولیس؟

اینجا  است.  روشن  من  برای  دارد  وجود  که  دلایلی 

قبلا  و  کنم  صحبت  موردش  در  که  نیست  جایش 

صحبت هایی شده. یک بحث دیگر این است که ما 

فشردگی زیادی در لیگ و آسیا داشتیم و با توجه به 

مصدومیت و بیماری زیادی که داشتیم، جانمان گرفته 

شد. قبول دارم و انتظار من هم از تیم و بازیکنان بیشتر 

از این بود. اما مشکلاتی که وجود داشت، باعث شد تا 

زورمان کم شود. شاید مثل پارسال نباشیم، اما روند ما 

بعد از بازی نفت خوب شده است. ما چهار بازی تا نیم 

فصل داریم و متاسفانه بازی ها را دوباره فشرده کردند 

و دو سه روز تا تعطیلی نیم فصل را بدون هماهنگی ما 

متاسفانه کم کردند. برنامه فشرده برای تیم ما گذاشتند 

و این به تیم ما آسیب می زند، اما باید ریکاوری کنیم 

و انرژی بیشتری بگذاریم.

پرسپولیس سه تعویض پرسپولیس؟

یک مقدار سیستم را عوض کردیم و فوروارد را اضافه 

کردیم تا حضور در حمله بیشتری داشته باشیم. فکر کنم 

تعویض خوبی داشتیم و توانستیم به گل هم برسیم.

پرسپولیس صحنه مشکوک به اخراج حامدی فر؟

را  خیلی واضح بود. شاید در ذهنیتش بود که بازی 

مدیریت کند که ۱۱-۱۱ تمام شود. آقای حامدی فر کارت 

زرد میداد. خیلی واضح  کارت  باید  داشت و حداقل 

بود و به نظرم سری بعد برای داوران عراقی یک عینک 

نزدیک بین بیاورید. نمیدانم چرا این اتفاقات افتاد و به 

نظرم اصلا وی ای ار نباشد اتفاقات بهتری رخ می دهد.

بولت پرسپولیساعتراض نکونام به داور؟

دست پیش می گیرند پس نیفتند. باید از تصمیمات 

وی ای ار و آقای بنیادی فر متشکر باشند. صحنه واضح 

است و نظرات کارشناسان مشترک باشند.

پرسپولیس انرژی شما مثل پارسال است؟

موقعی که برای پرسپولیس کار و مربیگری میکنید، یک 

لحظه به فکز آدم خطور نمیکند که کم بگذارید. ما هم 

تایم کاری را برای خودم و همکاران زیاد کردم و واقعا از 

پارسال بیشتر وقت میگذاریم اما مشکلات ما از پارسال 

خیلی بیشتر است. ما یک وظیفه داریم و این است که 

تا آخرین نفس برای این تیم کار کنیم و جان بگذاریم.

پرسپولیسدفاع بعد از گل؟

اگر ما هم گل میخوردیم  یک مقدار طبیعی است و 

عقب میرفتیم. حریف از توپ بلند استفاده می کرد و 

توپ در زمین ما می آورد. بعذ از گل هم اتفاقی برای  

ما و روی دروازه ما رخ  نداد. ما خوب کنترل کردیم اما 

در آخرین دقیقه تصمیمات داور بود که خیلی به نظرم 

همه اش به ضرر ما بود.

پرسپولیس آرامش در طول بازی برخلاف لیگ بیست 

و یکم؟

در هر صورت ما همیشه دوست داریم به تصمیم داور 

احترام بگذاریم.

پرسپولیس اما نیمکت تیم حریف اینطور نبود. 

ما  و  است  متفاوت  نیمکت  با  نیمکت  حال  هر  به 

به نظرم  بازی است.  تمرکزمان روی  داریم و  دوست 

نباید اینطور باشیم.

پایان مصدومیت:

 ستاره رئال مقابل ویارئال بازی می کند

اورلین شوآمنی، هافبک رئال مادرید، ممکن است پس از 

مصدومیت در بازی یکشنبه مقابل ویارئال به ترکیب این 

ویارئال  مقابل  رئال  بازگردد.پایان مصدومیت: ستاره  تیم 

بازی می کند

به گزارش "ورزش سه"، در آخرین تصاویر از تمرینات رئال 

مادرید برای بازی هفته هفدهم لالیگا مشخص شده که 

ادواردو  و  بازگشته  گروهی  تمرینات  به  شوآمنی  اورلین 

کاماوینگا هم تمرینات انفرادی با توپ را آغاز کرده است.

نشریه آ.اس مدعی شد که شوآمنی "تقریباً آماده" است تا 

پس از مصدومیتی که داشت به فهرست بازیکنان برگردد و 

برای بازی مقابل ویارئال در دسترس است.

این هافبک دفاعی 23 ساله در جریان ال کلاسیکو ماه اکتبر 

دچار شکستگی استخوان متاتارس پای چپ شد و گفته 

می شد بین 6 تا 8 هفته از میادین دور خواهد بود.

او چند روز پیش به تمرین بازگشت و امروز هم در تمرینات 

گروهی شرکت کرد. 

نمی توان انتظار داشت که او در ترکیب اصلی بازی کند اما 

بازیکن تعویضی مورد استفاده  به نظر می رسد به عنوان 

قرار بگیرد.

همچنین اخبار مثبتی هم از دمی کارواخال به دست کارلو 

آنچلوتی رسیده است. اگرچه انتظار می رفت که او تا پایان 

سال 2023 غایب باشد، اما او می تواند در دیدار پیش از 

کریسمس مقابل آلاوز )21 دسامبر( بازی کند.

تیبو کورتوا، ادر میلیتائو، ادواردو کاماوینگا و وینیسیوس 

غایب  و  نمی کنند  شرکت  تمرینات  در  همچنان  جونیور 

هستند

مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر گفت: سازمان جهانی فوتبال ساحلی 

اسامی ۴۰ بازیکن و مربی برتر فوتبال ساحلی را برای کسب عناوین برتر مراسم 

معرفی بهترین های فوتبال ساحلی جهان در سال میلادی جاری )گالا ۲۰۲۳( 

اعلام کرد که سه ملی پوش بوشهری در بین آنها وجود دارد.

" یاسر جمالی " روز چهارشنبه در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: عناوین مختلف 

مراسم برترین ها شامل برترین مربی، بهترین دروازه بان زن، بهترین بازیکن  

زن، بهترین دروازه بان مرد، بهترین ترکیب )۵ بازیکن برتر( و بهترین بازیکن 

مرد است.

وی افزود: برترین ها در هر بخش با آرای سرمربیان و کاپیتان های تیم های ملی 

فوتبال ساحلی سراسر جهان مشخص خواهد شد.

جمالی یادآور شد: "علی نادری " سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی در بخش 

برترین مربی سال ۲۰۲۳ کاندیدا است.

مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر تصریح کرد: نادری در سال ۲۰۲۳ 

توانست با تیم ملی، قهرمان جام ملت های آسیای فوتبال ساحلی شود.

وی گفت: " علی میرشکاری "، " مسلم مسیگر" ، ملی پوشان بوشهری در بخش 

بهترین بازیکن سال کاندیدا هستند و علاوه بر آن امکان برنده شدن جایزه  

بهترین ترکیب پنج نفره هم برای هرکدام از آن ها وجود خواهد داشت.

جمالی ادامه داد: " محمدجواد خسروی " دروازه بان بوشهری نیز در بخش های 

بهترین بازیکن، بهترین ترکیب و بهترین دروازه بان کاندیدا است.

وی اضافه کرد: ساحلی بازان با داشتن هفت کاندیدا در بخش های مختلف، 

یک رکورد منحصربفرد را ثبت کرده اند.

جمالی گفت: تاریخ و مکان مراسم گالا استار فوتبال ساحلی ۲۰۲۳ به زودی از 

سوی سازمان جهانی فوتبال ساحلی اعلام خواهد شد.

۳ ملی پوش بوشهری در جمع 

معرفی بهترین های فوتبال ساحلی 

جهان قرار گرفتند


